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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 3000 تومان یک شنبه| 16 آبان 1400| 7  نوامبر  2021 |  1 ربیع الثانی  1443 | سال دوم| شماره 912|  صفحه اول

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

 

اول هفته ها، ما ایرانی ها به دو 
دسته تقسیم می شویم. دسته 
اول همچنان مثل گذشته به 
کار و تلاش و فتــح قله های 
موفقیت می پردازند و دستهٔ 
بعدی نا امیــد از همه چیز با 
شــکایت از خود و روزگار و 
اجتمــاع و... هفته را به پایان 
می رســانند. البته نمی توان 
گفت همه مشکلات زندگی 
دســته دوم از خودشــان 
نشعت می گیرد زیرا وضعیت 
اقتصادی کشــور به گونه ای 
شده اســت که شروع کردن 
از صفر و بدون پشــتوانه کار 
بسیار ســختی است و موانع 
زیادی بر ســر راه این افراد 
وجود دارد. اما علاوه بر این دو 
گروه هستند افراد دیگری که 
قرار است از اول هفته شروع 
کنند امــا نمی دانند چطور 
شروع کنند تا خاتمه خوبی 

داشته باشند؟!
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فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S

مدیرمخابرات منطقه اصفهان در جلسه شورای پایگاه بسیج مطرح کرد:

 یکی از نمودهای تفکر بسیجی
خدمت خالصانه است

دادستان انتظامی سازمان نظام پزشکی اصفهان خطاب به رئیس جمهور:

 لطفاً جلوی ناشران
 مطالب گمراه کننده را بگیرید

برگزاری پیش نشست دومین همایش ملی برنامه درسی و اشتغال:

  شغل و شادکامی رابطه مستقیم دارند

رییس ســازمان 
صنعــت، معدن و 
تجــارت اصفهان 
میــزان  گفــت: 
مصــرف ســالانه 
صنایع از منابع آب 
استان با اقدامات و 
برنامه ریزی های صورت گرفته در سالجاری 
در مقایسه با ابتدای ســال ۱۳۹۰ حدود ۵۵ 

میلیون متر مکعب کاهش یافته است.
ایرج موفق افزود: برنامــه ابلاغی وزارت نیرو 
ابتدای دهــه ۹۰ در بخش صنعت اســتان 
اصفهان مصرف ۱۸۵ میلیون متر مکعب آب 
خام در سال بود که در یکسال اخیر این رقم به 
۱۳۰ میلیون متر مکعب رسید و معادل ۵۵ 

میلیون متر مکعب کاهش پیدا کرد.
وی با اشــاره به عملکرد سال گذشته صنایع 
مهم استان در صرفه جویی آب و برداشت از 
زاینده رود، گفت: در زمان حاضر ۵۵ میلیون 
متر مکعب پساب تولیدی در استان، جایگزین 

آب خام شده است.
رییس ســازمان صنعت، معــدن و تجارت 
اصفهان با بیان اینکه صرفه جویی به معنای 
جایگزینی آب خام با آب خاکســتری است، 
اظهار داشت: صرفه جویی آب در شهرک های 

صنعتی پنج درصد، فولاد مبارکه ۲۰ درصد، 
ذوب آهن ۱۷ درصد، پالایشــگاه اصفهان ۲.۳ 
درصد و سایر صنایع استان اصفهان ۱۰.۲ درصد 

محقق شده است.
وی با اشــاره به نیاز صنایع به آب گفت: امکان 
توقف جریان تولید وجود ندارد و این جریان برای 

ادامه کار به مصرف آب نیاز خواهد داشت.
موفق اضافه کرد: بخــش صنعت فقط صنایع 
فلزی را شامل نمی شود و صنایع دیگری هم در 
این بخش از جمله صنایع غذایی وجود دارد که 

نیاز به آب دارند.
رییس ســازمان صنعــت، معــدن و تجارت 
اصفهان با اشــاره به نامگذاری سال ۱۴۰۰ با 

عنوان "تولید؛ پشــتیبانی ها، مانع زدایی ها" 
تاکید کرد: اختصاص سهم پســاب به صنایع 
و واحدهــای تولیدی بــه نوعی در راســتای 
 حمایت از تولیــد و مانع زدایــی در این زمینه 

است.
موفق گفت: بر اساس برنامه سازگاری با کم آبی 
قرار است ۲۰۰ میلیون متر مکعب آب از طریق 
پساب در افق ۱۴۰۵ به صنعت استان اصفهان 
داده شود که امید اســت در چند سال آتی این 

مقدار پساب تأمین شود.
اصفهان با بیش از پنج میلیون نفر جمعیت، دارای 
بیش از ۹ هزار واحد تولیدی و صنعتی کوچک 

و بزرگ است.

نمایشــگاه بین المللی اصفهان از هفدهم آبان ماه 
میزبان چهاردهمین نمایشگاه تخصصی صنعت 

نساجی و منسوجات می شود.
در این نمایشگاه ۷۷ شــرکت از ۱۲ استان کشور 
حضور خواهند داشت و طی چهار روز برگزاری تا 
بیســتم آبان ماه، توانمندی ها، محصولات، کالاها 
و خدمات خود را در ۹۰۰۰ مترمربع فضای نمایشــگاهی در معرض بازدید 
علاقه مندان این حوزه قرار می دهند.شرکت کنندگان چهاردهمین نمایشگاه 
تخصصی صنعت نساجی و منسوجات اصفهان از استان های اصفهان، تهران، 
مرکزی، آذربایجان غربی، آذربایجان شرقی، یزد، خوزستان، مازندران، البرز، 

قزوین، چهارمحال و بختیاری و سمنان در این نمایشگاه حضور یافته اند.
به گزارش ایسنا، این شرکت ها در زمینه صنایع و ماشین آلات نساجی، مواد 
اولیه و منسوجات شــامل پارچه، پتو و کالای خواب فعالیت دارند. از جمله 
مطرح ترین برندهای حاضر در نمایشگاه می توان به ایران نوبافت، مواد پلیمری 
ارغوان، مجتمع صنعتی بهکوش، نفیس نخ، پایاجین اصفهان، دانش بنیان الوان 
ثابت، حجاب شهرکرد، پلی اکریل ایران، رایا شقایق سرآمد، رزین نخ بدیعی، 

سما نقاله و نوربافت اشاره کرد.
همچنیــن نماینــدگان داخلی شــرکت های فعــال صنعت نســاجی 
 کشــورهای چین، ترکیه، آلمان و اســپانیا بــه ارائه دســتاوردهای خود 

پرداخته اند.

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان:
55 میلیون متر مکعب از مصرف سالانه آب درصنایع کاسته شد

مدیریت منابع
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بازگشت از 
نیمه راه برای 

کارآفرینان

چهره  برتر چهره روز

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اصفهان مطرح کرد:

 مدیرکل مدیریت بحران
 استانداری اصفهان:

رعایت عدالت اجتماعی 
ازاصول فرهنگ عمومی 

درجامعه اسلامی

 شهرداری اصفهان 
طرح هدایت روانآب های 

سطحی را اجرا کند
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان و 
دبیر شورای فرهنگ عمومی اصفهان گفت: 
رعایت عدالت اجتماعی و توجه به معنویت 

در توسعه و...

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
گفت: شهرداری اصفهان نسبت به تکمیل 
و اجرای طرح جامــع جمع آوری و هدایت 

روآناب های سطحی به ...
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معرفی تیم های برتر رویداد کارآفرینی »نوجوان کـارآ«

نوجوانانی که »کــارآ« شدند
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سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

پوشش واکسیناسیون در اصفهان به ۵۳ درصد رسید

اخبار اصفهان: مدیر روابط عمومی آبفای 
استان اصفهان از ۳۷۲ مورد گرفتگی شبکه و 
پس زدگی فاضلاب منازل شهروندان اصفهان 
بر اثــر بارندگی های روز گذشــته خبر داد. 
مهرداد خورســندی گفــت: روز جمعه ۱۴ 
آبان ماه جاری در مجموع ۴6۴ مورد حادثه 
به سامانه ۱۲۲ این شــرکت گزارش شد که 
۳۷۲ مورد آن مربوط به شــبکه جمع آوری 
و انتقال فاضــلاب بود. وی علــت وقوع این 
تعداد حادثه در شهر اصفهان را بارش شدید 
باران در یک مقطع زمانی کوتاه عنوان کرد و 
گفت: متاسفانه تعدادی از شهروندان ناآگاه 

و نیروهای دســتگاه های خدمات رســان با 
برداشتن دریچه منهول های فاضلاب، اقدام 
به هدایت روان آب ها به شــبکه جمع آوری 
فاضلاب شــهری کرده بودند که متاسفانه 
پس زدگی فاضلاب در منازل شهروندان را در 
پی داشت. سخنگوی آبفای استان اصفهان 
بیشــترین پس زدگی فاضــلاب را مربوط 
به زیرزمین هــا و اماکن زیر تــراز منفی 6۰ 
سانتیمتر عنوان کرد و گفت: بسیاری از این 
اماکن از نصب شیرهای یک طرفه فاضلاب 
خودداری کرده و یا دارای انشعاب غیرمجاز و 
نصب های غیراصولی بودند. خورسندی افزود: 

ساکنان این گونه واحدها باید در اسرع وقت 
نســبت به مجاز کردن انشعاب خود و نصب 
شیر یک طرفه فاضلاب اقدام کرده و از صحت 
عملکرد شــیر یکطرفه و جریان فاضلاب در 
سیفون اطمینان حاصل کنند. وی در عین 
حال بر طراحی شبکه جمع آوری روان آب ها 
در سطح شهر توسط دســتگاه های ذیربط 
تاکید کرد و گفت: بررســی های میدانی روز 
جمعه نشان داد در معابری که از قبل چاه های 
جذبی جمع آوری آب باران حفر شــده بود، 
آبگرفتگی به وجود نیامد و گرفتگی شبکه و 

پس زدگی فاضلاب نیز گزارش نشد.

مدیر روابط عمومی آبفای استان اصفهان خبر داد؛

 وقوع 372 مورد گرفتگی شبکه و پس زدگی فاضلاب 
بر اثر بارندگی های 14 آبان
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محمد اسماعیل زاده  - شهردار محمد آباد
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شهرداری محمدآباد  در نظر دارد به استناد مصوبه چهارم مورخ 1400/6/21 )مجوز شماره 1400/70/ش6 
مورخ 1400/6/25(  شورای محترم اسلامی شهر محمد آباد  عملیات رفت و روب معابر شهری، جمع آوری و حمل 
و دفع پسماند و نگهداری فضای سبز شهر برای مدت یکسال با اعتباری معادل 17.000.000.000 ریال از محل اعتبارات 

شهرداری از طریق آگهی مناقصه به بخش خصوصی واگذار نماید.
متقاضیان می توانند به منظور آگاهی از شرایط مناقصه و  دریافت مدارک شرکت در مناقصه همه روزه به جز ایام تعطیل 

از تاریخ درج آگهی تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 1400/09/03 به شهرداری محمد آباد مراجعه نمایند. 
تاریخ دریافت پیشنهادات : روز شنبه مورخ 1400/09/06 

تاریخ بازگشایی پاکت پیشنهادات: روز  یکشنبه مورخ 1400/09/07
تلفن تماس: 46652845-031 و 031-46652465 
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با حضور 77 شرکت از 12 استان کشور
نمایشگاه اصفهان میزبان فعالان صنعت نساجی و منسوجات می شود



ادامه از صفحه یک:
    قــدم اول را برداریــد، 

برنامه ریزی کنید
کارآفرین شدن یکی از راه هایی 
است که بیشتر افراد این روزها 
خواهان آن هستند. هنگامی 
که تصمیم به تبدیل شدن به 
کارآفرین و زندگی به ســبک 
آنها را داریــد قبل از آنکه قدم 
اول را برداریــد، برنامه ریزی 
کنید.شروع هر کاری می تواند 
دشوارترین مرحله به حساب 
آید. پس کاری را شروع کنید 
که برای انجــام آن هیجان و 
شور و اشتیاق دارید. می توانید 
کاری را انجام دهید که در آن 
مهارت خوبی دارید، ولی انجام 
کاری صرفاً به خاطر اینکه شما 
می توانیــد آن را انجام دهید 
چیز خوبی نیســت. کاری را 
انجام دهید که به شما انگیزه 
دهد و باعث شــود هر روز به 
خاطــر آن از تختخواب تــان 

بیرون بیایید.

    نقاط مــورد نظرتان در 
سرمایه گذاری را پیدا کنید

اولین وظیفه شــما این است 
کــه تصمیــم بگیریــد، چه 
می خواهید انجام دهید. توجه 
داشته باشــید که نقاط مورد 
نظرتــان در ســرمایه گذاری 
جدید چــه هســتند. پس از 
شناسایی کسب و کار مناسب، 
تحقیقاتتــان را در زمینــه 
صنعت و بازار هدف آغاز کنید. 
به دنبال فرصت ها و استفاده از 

آنها باشید.

    جهان به منزله بازاری بالقوه 
است

جهان به منزلــه بازاری بالقوه 
است. فناوری و اینترنت امکان 
طراحی کســب و کارهایی را 
ایجاد کرده که بتوان از هر جای 
دنیا تنها با یک لپ تاپ و اتصال 
به اینترنت آنهــا را مدیریت 
کرد. این به این معنی نیست 
که فقط با فشردن دکمه های 
صفحه کلید رایانه مان بتوانیم 
درآمد کسب کنیم؛ اما واقعیت 
این اســت کــه نوآوری ها و 
فناوری هــای امروزی موجب 
افزایش منحنــی یادگیری و 
تســهیل ورود کارآفرینــان 

مشتاق به صنعت شده است.
مسیر تبدیل شدن به کارآفرین 
نیز دقیقاً شبیه به رانندگی در 
شب است. باید در مسیرمان به 
نشــانه ها توجه داشته باشیم. 
همان طــور کــه راه را ادامه 
می دهیم، آنچه که در طول راه 
یاد می گیریم و تجربه هایی که 
به دست می آوریم را برای خود 
منسجم و یکپارچه کنیم. در 
شیوه زندگی یک کارآفرین، او 
هر آنچه را که انجام می دهد؛ 
دوســت دارد و آنچــه را که 
دوســت دارد، انجام می دهد. 
حتی اگر به معنای به دســت 

آوردن پول کمتری باشد.

    ناامیدی از مهم ترین دلایل 
شکست کارآفرینان جوان

از مهم ترین دلایل شکســت 
کارآفرینان جــوان نا امیدی 
اســت اما با نگاهی به زندگی 
افراد موفق و کارآفرین به خوبی 
می توان متوجه شــد که آنها 
به واســطه شکست های شان 
ناامیــد نمی شــوند و همواره 

تلاش می کنند. 

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه
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انتشار و تبلیغ 
مطالب خلاف 
سیاست های 

بهداشتی کشور 
مصداق آزادی بیان 

نبوده و ارتکاب 
رفتارهای پرخطر 

شامل عدم رعایت 
فاصله گذاری یا 

استفاده نکردن از 
ماسک نیز  به لحاظ 

اضرار دیگران، 
مصداق آزادی های 

فردی و مشروع 
نیست.

وی خطاب به ابراهیم رئیسی گفت: 
شما به عنوان کســی که سال ها در 
مســند قضاوت قــرار داشــته اید، 
بــه تفــاوت آزادی بیان با انتشــار 
مطالبی کــه مصداق نشــر اکاذیب 
و تشــویش اذهــان عمومی اســت 
وقوف کامل داشــته و درک کاملی 
از مفهــوم آزادی هــای مشــروع و 
تجاوز به حقوق عامه دارید. بنابراین 
انتظــار مــی رود با ناشــران چنین 
 افــکاری برخوردهــای لازم صورت 

گیرد.
ســتاری ادامه داد: در شرایطی که 
ظرفیــت مراکــز درمانــی و تأمین 
داروهای ضروری پاســخگوی نیاز 
موجود نیســت و حتی با تخصیص 
قســمتی عمــده از بخش هایی که 
تاکنون در خدمت بیماران جراحی، 
قلبی، ســرطانی و … بوده اســت، 
متاسفانه رسیدگی به این بیماران نیز 
دچار اختلال جدی شــده و افزایش 

مرگ و میــر در ســایر بیماری ها به 
 غیر از کرونــا را هم در پی داشــته

 است.
دادســتان انتظامی ســازمان نظام 
پزشــکی اصفهان اضافه کرد: انتشار 
و تبلیغ مطالب خلاف سیاست های 
بهداشتی کشور مصداق آزادی بیان 
نبوده و ارتــکاب رفتارهای پرخطر 
شــامل عدم رعایت فاصله گذاری یا 
استفاده نکردن از ماسک نیز  به لحاظ 
اضرار دیگران، مصــداق آزادی های 

فردی و مشروع نیست.
ســتاری باردیگــراز رئیــس دولت 
ســیزدهم خواســت تا بــا مدعیان 
دروغین در حوزه درمان و ســلامت 

قاطعانــه برخورد شــود. وی تاکید 
کرد: چنانچه ســتاد کرونا را جزئی 
از دولت خود دانســته و مصوبات آن 
را مبتنی بر اصــول علمی و منطقی 
می دانید، با پشتیبانی کامل از اجرای 
واقعــی دســتورالعمل های مربوطه 
و برخورد قاطع با دوســتان نادان و 
دشــمنان منافقی که با تبلیغ منفی 
علیه برنامه های پیشــگیرانه، مانع از 
توفیق سیاســتهای بهداشتی دولت 
می شوند، از ادامه قربانی شدن آحاد 
جامعه در پــای جهل و یــا منفعت 
طلبــی افــراد ســودجو جلوگیری 

نمایید.
دادســتان انتظامی ســازمان نظام 

پزشکی اصفهان با بیان اینکه" آقای 
رئیســی لطفاً جلوی ناشران مطالب 
گمراه کننده را بگیرید" تصریح کرد: 
بدیهی اســت همانگونه که جامعه 
پزشکی برای صیانت از فداکاری های 
کادر درمــان، حرفه پزشــکی و نیز 
چهــره واقعی و علمی طــب ایرانی، 
هیچگونه مســامحه ای در برخورد 
انتظامی با معــدود اعضای خود که 
این ارزش هــا را مخدوش می نمایند 
ندارد، از جامعه روحانیت نیز انتظار 
می رود که از نشــر خرافات و مطالب 
گمراه کننده ای که بــه نام دین و در 
لبــاس روحانیت صــورت می گیرد 

ممانعت کند.

دادستان انتظامی سازمان نظام پزشکی اصفهان خطاب به رئیس جمهور:

 لطفاً جلوی ناشران
 مطالب گمراه کننده را بگیرید

مازیار ســتاری، دادســتان انتظامی 
سازمان نظام پزشکی اصفهان درگفتگو 
با ما با انتقاد از اظهارات غیرعلمی راجع 
واکسیناسیون و درمان کووید 19 بیان داشت: علی رغم تدوین و 
ابلاغ سیاست های پیشگیری از سوی ستاد کرونا، متاسفانه انتشار 
فراگیر برخی مصاحبه ها، سخنرانی ها و تبلیغات نادرست از سوی 
برخی افراد در لباس روحانیت در تضاد کامل با این سیاست ها، 
ضربات مهلک و جبران ناپذیری را به جامعه و همچنین سیستم 

در حال فرسایش بهداشتی و درمانی کشور وارد آورده است.

»۵۳.۶۲ درصــد از افــراد بالای ۱۲ ســال در اســتان 
اصفهان با تزریق هر دو دوز واکســن کرونا واکســینه 
 شده اند و ۷۲.۶۹ درصد نیز نوبت اول واکسن را دریافت 

کرده اند.«
سخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان با اعلام این 
خبر به ایســنا گفت: تا امروز )شــنبه-۱۵ آبان ماه( در 
گروه ســنی ۱۲ تا ۱۸ ســال نیــز ۶۴.۶۱ درصد نوبت 
اول واکســن را تزریق کرده انــد و ۳۱.۴۷ درصد هر دو 
نوبت واکســن را تزریق کرده و واکسینه شده اند. پژمان 
عقدک با بیان اینکه در شــبانه روز گذشته، ۹ نفر بیمار 
قطعی و مشــکوک مبتلا به کرونا در اســتان اصفهان 

فوت کردنــد، افزود: با فــوت این بیمــاران، آمار مرگ 
و میر کرونا در اســتان اصفهان به ۱۶ هــزار و ۶۵۱ نفر 
رسید. وی با بیان اینکه در شــبانه روز گذشته ۹۰ مورد 

ابتلای قطعی به کرونا در اســتان شناسایی شد، گفت: 
 ۱۴۱ بیمار در بیمارســتان های تحت پوشش دانشگاه

 علوم پزشــکی اصفهان در ۲۲ شهرستان استان )به جز 
کاشان و آران و بیدگل( بستری شدند، درحالی که طی 
این مدت ۱۷۸ بیمار بهبود یافته از بیمارستان مرخص 

شدند.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به اینکه 
هم اکنون هزار و ۳۸ بیمار کووید ۱۹ در بیمارستان های 
استان بستری هستند، خاطرنشــان کرد: از این تعداد 
حال ۱۹۷ بیمار وخیم است و در بخش های "آی سی یو" 

بیمارستان ها بستری هستند. 
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در شــــــهر 

بازگشت از نیمه راه 
برای کارآفرینان

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اصفهان مطرح کرد:

رعایت عدالت 
اجتماعی ازاصول 

فرهنگ عمومی 
درجامعه اسلامی

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان و 
دبیر شــورای فرهنگ عمومــی اصفهان گفت: 
رعایت عدالــت اجتماعی و توجــه به معنویت 
در توسعه و پیشــرفت از اصول فرهنگ عمومی 
در جامعه اســلامی اســت. حجت الاســلام و 
المســلمین رمضانعلی معتمدی در سخنرانی 
پیــش از خطبه های ایــن هفته نمــاز جمعه 
اصفهان در مصلای امام خمینی )ره( این شهر 
افزود: اهمیت فرهنــگ در تحقق تداوم انقلاب 
 اسلامی از نکاتی است که بر هیچکس پوشیده 

نیست. 
وی با بیــان اینکه شــخصیت اجتماعی و زبان 

مردم یک جامعه در فرهنــگ عمومی خلاصه 
می شــود، ادامه داد: فرهنــگ عمومی جامعه 
اسلامی باید بر اســاس ارزش های دینی باشد. 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان 
با بیان اینکه استکبار ستیزی و ظلم ستیزی از 
اصول فرهنگ عمومی در اســلام است، اظهار 
داشــت: پیوند بین جوانان و مرجعیت و حوزه 
علمیه یک اصل اساسی در فرهنگ دینی است. 
وی با اشــاره به اینکه فرهنگ سازی و فرهنگ 
عمومی نیازمند برنامه ریزی است، ادامه داد: در 
حوزه قوانین نیازمند مقرراتی در ســطح خرد و 
کلان هســتیم. حجت الاسلام معتمدی درباره 

شورای فرهنگ عمومی گفت: براساس مصوبه 
شورای عالی انقلاب فرهنگی، فرهنگ عمومی 
به اداره های فرهنگ و ارشــاد اســلامی محول 
شده و ۳۳ دستگاه در این شــورا عضو هستند. 
وی خاطرنشان کرد: اســتان اصفهان در تعداد 
مصوبات و تهیه اســناد و قوانین فرهنگی، رتبه 
دوم کشور در بخش فرهنگ عمومی را به خود 

اختصاص داده است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی اصفهان گفت: 
شورای فرهنگ عمومی استان در این سال ها با 
برنامه ریزی توانسته است اسناد بسیار خوبی را 

تهیه و تدوین کند. 

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:
پوشش واکسیناسیون در اصفهان به ۵۳ درصد رسید

 سرپرست فرمانداری اصفهان 
منصوب شد

محمد علی احمدی به عنوان سرپرســت فرمانداری شهرســتان 
اصفهان منصوب شــد. به گزارش ایرنا در حکم سید رضا مرتضوی 
استاندار اصفهان که شنبه صادر شد، خطاب به احمدی آمده است: 
نظر به مراتب تعهد، تخصص و تجارب ارزشــمندتان به سرپرستی 
فرمانداری شهرستان اصفهان منصوب می شوید. در ادامه این حکم 
تاکید شده است: امید است با استعانت از خداوند متعال و پیروی از 
ائمه اطهار )ع( در عمل به وظایف قانونی و بهره گیری از توانمندی 
همکاران آن مجموعه در راســتای تحقق اهداف و آرمان های نظام 
مقدس جمهوری اســلامی و پیروی از منویات رهبر معظم انقلاب 
اسلامی و سیاست های دولت مردمی به توفیقات ارزشمندی نائل 
شوید. پیش از این حسین سیستانی عهده دار مسوولیت فرمانداری 
شهرســتان اصفهان بود. محمد علی احمدی متولد سال ۱۳۴۳ و 
دارای مدرک کارشناسی ارشــد حقوق است و سوابقی مانند مدیر 
کل دفتر سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری، ریاست 
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی اســتان، مدیر عاملی شرکت 
اتوبوسرانی اصفهان و حومه، ریاست ســتاد امر به معروف و نهی از 
منکر و معاون فرهنگی اجتماعی سپاه صاحب الزمان )عج( استان 

اصفهان را در کارنامه عملکرد خود دارد.

-------------------------------------------

مجمع عمومی نیروهای انقلاب در 
اصفهان برگزار شد

عضو شــورای هماهنگی مجمع نیروهای انقــلاب اصفهان گفت: 
جلسه مجمع نیروهای انقلاب با حضور اعضای شورای عالی، شورای 
 هماهنگی و جمعــی از اعضای مجمع در حســینیه رضوی برگزار

 شد.
جلســه مجمع نیروهای انقــلاب اصفهان با حضور آیت الله ســید 
ابوالحســن مهدوی و حجج اسلام سالک و بهشــتی نژاد از اعضای 
شورای عالی، اعضای شورای هماهنگی و جمعی از اعضای مجمع 
در حسینیه رضوی برگزار شــد و در ابتدای مجمع حجت الاسلام 
بهشتی نژاد نکات مهم اخلاقی را برای اعضا طرح کردند. در همین 
زمینه حمیدرضا فولادگر در گفت وگو با فارس با اشاره به جزئیات 
این جلســه گفت: با توجه به شــرایط کرونا امکان برگزاری جلسه 
عمومی مجمع پس از انتخابات فراهم نشده بود لذا امروز با دعوت از 

همه اعضای مجمع، این جلسه برگزار شد.
عضو شــورای هماهنگی مجمع نیروهای انقلاب با اشاره به اینکه 
در این جلســه برنامه های آتی مجمع برای اعضا طرح شد، اظهار 
کرد: مجمع نیروهــای انقلاب در اقدامی بــه منظور کنش گری و 
مطالبه گری تخصصی از منتخبین مجمع در مجلس، مســؤولان 
شهری و اســتانی و بهره بردن از نظرات نخبگان در مسائل استان، 
کمیســیون های تخصصی را در قالب کمیســیون )انرژی، صنعت 
و معدن(، )اقتصــادی بازرگانــی و اداری(، )فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی(، )آب و کشــاورزی(، )سیاســت، امنیت و امور خارجه(، 
)بهداشــت و ســلامت و محیط زیســت(، )عمران، حمل و نقل و 
 شهرســازی(، )آموزش عالی و آموزش و پرورش( تشــکیل داده

است. 
وی با اشــاره به اینکه جلســات برخی از کمیسیون های تخصصی 
مجمع در هفته های قبل برگزار شده و سایر کمیسیون ها نیز تشکیل 
خواهد شد، عنوان کرد: در جلســه امروز گزارشی از روند تشکیل 
این کمیسیون ها ارائه شد و همچنین دبیر مجمع نیروهای انقلاب 
گزارشی از فعالیت های شورای هماهنگی در این مدت را برای اعضا 

بیان کردند.
وی افزود: همچنین در این جلسه شــهردار اصفهان و نائب رئیس 
شورای شــهر اصفهان گزارشــی از اقدامات و فعالیت های خود را 
ارائه دادند و برخی از اعضای مجمع نیز نقطه نظرات خود پیرامون 
مدیریت شــهری را با شــهردار و اعضای شورای شــهر در میان 
گذاشته و نظرات خود درباره نحوه ادامه کار مجمع را بیان کردند. 
فولادگرعنوان کرد: به منظورانســجام و هماهنگی در بین اعضا و 
پیگیری دقیق تر مسائل قرار است جلسات مجمع نیروهای انقلاب 

ماهیانه برگزار شود.

-------------------------------------------

9 هزار خانوار در یکسال اخیر به 
مددجویان افزوده شد

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( اصفهان گفت: ۹ هزار خانوار 
در یک سال گذشــته به دلیل مشــکلات اقتصادی ناشی از شیوع 
ویروس کرونا و نیز تنگناهای معیشــتی به شــمار مددجویان این 
نهاد در استان افزوده شده است. کریم زارع افزود: با توجه به شرایط 
کرونایی و مشکلات معیشتی این تعداد خانوار برای حمایت و رفع 
نیازها تحت پوشش خدمات کمیته امداد امام خمینی )ره( استان 

اصفهان قرار گرفتند. 

اخبار کوتاه

عضو هیات علمی دانشکده علوم ریاضی 
دانشــگاه صنعتی اصفهان گفت: کسب 
مهــارت برنامه نویســی بــرای آموزش 
ریاضــی و قــرار گرفتــن آن در برنامه 
 درسی دانش آموزان در مدارس ضروری

 است.
آرمین جــوادی بابیــان اینکــه دانش 
آموزان درس ریاضی را بیشــتر به صورت 
نظری و مســائل محــض فرامی گیرند، 
افزود: آن ها مهارت مدل ســازی و کاربرد 
ریاضی در حل مســائل دنیای واقعی را 
چنــدان فرانمی گیرند و همیــن امر به 
ایجاد چالش هایی مانند آشــنا نشــدن 
 پایــه ای و مفهومی بــا ریاضــی منجر 

می شود.
وی اظهــار داشــت: آشــنایی دانــش 
آمــوزان بامهارت برنامه نویســی به ویژه 
زبان هــای ســاده ماننــد "پایتــون" و 
"اسکرچ"، کد نویسی و طراحی الگوریتم 
بــه آن ها بــرای پیــدا کــردن بهترین 
 راه حل جهت حل مســاله ریاضی کمک

 می کند.
پایتون )Python( از ساده ترین زبان های 

برنامه نویســی برای خواندن و یادگیری 
 )Scratch( محسوب می شود، اســکرَچ
نیز یک زبــان برنامه نویســی تصویری 
 اســت که برای کودکان طراحی شــده 

است.
این استاد دانشــگاه بابیان اینکه در زمان 
حاضــر، برنامه نویســی فقــط در دوره 
متوســطه و به صورت محــدود به دانش 
آموزان کشورمان آموزش داده می شود، 
اظهار داشــت: این در حالی است که در 
برخی از کشــورها این مهارت از سنین 
پایین تر و به صورت گســترده تر آموزش 

داده می شود.
وی بابیان اینکه آموزش زبان برنامه نویسی 
اسکرچ از کلاس چهارم ابتدایی امکان پذیر 
است، تأکید کرد: این زبان برنامه نویسی 
برای دانش آموزان بســیار ساده و مفید 
اســت و به آمــوزش مفاهیــم ریاضی 
 و حل مســائل کاربردی کمــک زیادی

 می کند.
جوادی با اشاره به اینکه ابزار برنامه نویسی 
و مفاهیــم ریاضی ۲ بــال اصلی آموزش 
ریاضی هســتند، تصریح کرد: لازم است 

که آموزش مهارت برنامه نویسی از سنین 
پایین تر وارد نظام آموزشــی کشورمان 
شــود زیرا امروزه دنیا به سمت علم داده 
و هــوش مصنوعــی حرکــت می کند و 
یادگیری چنین مفاهیم و مهارت هایی به 
 پیشرفت دانش و فناوری کشورها منجر 

می شود.
وی با تأکید بــر اینکه لازم اســت نظام 
آموزشی کشــور در این زمینه بازنگری 
شــود، اضافــه کــرد: بیشــتر معلمان 
ریاضــی نیز بــا ایــن مبحــث چندان 
آشــنا نیســتند و لازم اســت دوره های 
 آموزشــی موردنیاز بــرای آن هــا ارائه

 شود.
وی با اشــاره به اجرای طرح کشــوری 
آموزش مهــارت برنامه نویســی دانش 
آموزان پایه های چهارم تا دوازدهم، گفت: 
این طرح بــا همکاری ســازمان فناوری 
اطلاعــات، خانــه ریاضیــات اصفهان و 
دانشگاه صنعتی اصفهان باهدف آموزش 
دانش آموزان به ویــژه در مناطق محروم 
و کشــف اســتعدادها در نقاط مختلف 
 کشــور و توانمندســازی آن ها در حال

 اجراست.
این اســتاد دانشــگاه بابیــان اینکه در 
این طرح دانــش آموزان بــا چند زبان 
برنامه نویسی ساده مانند پایتون و اسکرچ 
آشــنا می شــوند، افزود: آن ها با کسب 
مهــارت برنامه نویســی می توانند از آن 
برای حل مســائل ریاضی و مدل سازی 
 بــرای مســائل کاربــردی اســتفاده

 کنند.
وی هــدف از اجــرای ایــن طــرح را 
آموزش مدل ســازی برای حل مساله با 
برنامه نویسی و سپس آشنا کردن دانش 
آمــوزان با مباحثــی مانند علــم داده و 
تولید برنامه های کاربــردی تلفن همراه 
عنوان و خاطرنشــان کرد: تاکنون حدود 
 ۳۰۰ دانش آمــوز در این طرح شــرکت 

کردند.
عمل هایــی  شــامل  برنامه نویســی 
ماننــد تحلیــل، ایجــاد الگوریتم ها و 
پیاده ســازی آن الگوریتم هــا بــه یک 
زبان برنامه نویســی انتخاب شده اســت 
 که به آن کدگــذاری )کدینــگ( گفته 

می شود.

استاد دانشگاه صنعتی اصفهان:
کسب مهارت برنامه نویسی برای آموزش ریاضی ضروری است

دریا وفــایی
خـــبــــر



دوره آموزشـی توسـعه شایسـتگی های حرفـه ای 
مدیـران هلدینـگ صـدر تأمین با توجـه به اهمیت 
ارزیابـی و ارتقاء شایسـتگی های حرفـه ای مدیران 
ارشـد ۱۲ و ۱۳ آبـان مـاه در ذوب آهـن اصفهـان 
تـداوم  در  آموزشـی  دوره  ایـن  شـد.  برگـزار 
و  تأمیـن  هلدینـگ صـدر  آموزشـی  برنامه هـای 

تعالـی  مختلـف  مدل هـای  اجـرای  راسـتای  در 
توسـعه  و  آمـوزش  مدیریـت  توسـط  سـازمانی 
منابـع انسـانی ذوب آهـن اصفهـان در محل سـالن 
جلسـات مدیرعامـل ایـن شـرکت بـا حضـور ۳۰ 
نفـر از معاونیـن و مدیران شـرکت های ذوب آهن 
اصفهـان و فرآورده هـای نسـوز ایران برگزار شـد.

فرماندار آران و بیدگل گفت: همه تلاش مجموعه 
دولت در این شهرستان برای رفع محرومیت منطقه 
یحیی آباد به کار گرفته می شود تا شاهد توسعه این 

منطقه و رضایتمندی هر چه بیشتر مردم باشیم.
اســماعیل بایبــوردی که در آییــن آغاز بهره بــرداری 
از پایــگاه بهداشــتی منطقــه محروم یحیی آباد ســخن 
می گفــت؛ افــزود: مــردم یحیــی آبــاد کم کاری های 
صــورت گرفتــه در ایــن منطقــه طــی ســال ها از 
ــام  ــای نظ ــه پ ــد ب ــی را نبای ــوولان محل ــوی مس س
بگذارنــد، چــرا کــه مجموعــه نظــام اســلامی در ۴۳ 
ســال گذشــته به دنبــال رفــع تبعیــض و محرومیت ها 

بــوده و ایــن مهــم بــا قــدرت ادامــه دارد.
وی از تغییر نمایندگی حدود ۱۱۲ هکتار از اراضی 
ملی زیر نظر منابع طبیعی به اراضی دولتی زیر نظر راه 
و شهرسازی در منطقه یحیی آباد خبر داد و خاطر نشان 

کرد: با تحقق این مهم، مشکل بخشی از زمین های 
بدون سند این منطقه به زودی رفع می شود.

ارائه خدمات آموزشی در  بیدگل  فرماندار آران و 
منطقه یحیی آباد را ضروری دانست و اظهار داشت: 
عملیات اجرایی ساخت یک باب مدرسه ۶ کلاسه 
در زمینی به مساحت یک هزار مترمربع آغاز و زمین از 
سوی فردی نیکوکار واگذار شده است که به صورت 

مشارکتی ساخته می شود.
ــان آران و  ــت و درم ــبکه بهداش ــه وی، ش ــه گفت ب
بیــدگل ســال گذشــته بــا همــکاری بســیج پزشــکان 
ــزون  ــاد، اف ــد متخصــص در یحیی آب و اســتقرار چن
بــر یک هــزار فریــم عینــک رایــگان بــه مــردم 
منطقــه اهــدا کــرد و خدمــات درمانــی رایگانــی در 
حوزه هــای دندان پزشــکی، گــوش، حلــق و بینــی و 

ــه شــد. ــگان ارائ ــه طــور رای فشــار خــون ب

با  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  مردم  نماینده  مبارکه  صالحی  پروین 
اصفهان  استان  مخابرات  شبکه  معاون  و  سیار  ارتباطات  معاونان  مدیرعامل، 
و رئیس مخابرات شهرستان مبارکه دیدار و در خصوص مسائل و مشکلات 

شهرستان گفت وگو کرد.
ظرفیت  گفت:  اصفهان  استان  مخابرات  مدیرعامل  قربانی  اسماعیل  این  در   
عملیات توسعه زیرساخت تلفن و اینترنت در استان وجود دارد اما نیازمند اعتبار 
و بودجه هستیم؛ ظرفیت نفوذ تلفن در شهرستان مبارکه ۴۱ درصد است و ۴۴ 
سایت سیار در شهرستان وجود دارد که ۴۳ سایت ۳ جی و ۴۰ سایت ۴ جی، 

آخرین تکنولوژی تلفن همراه در شهرستان وجود دارد.
وی تصریح کرد: وضعیت استان اصفهان در خصوص شبکه سیار بسیار خوب 
است، در کشور به لحاظ ضریب نفوذ تلفن همراه و کیفیت شبکه جز استان های 

تراز اول کشور هستیم.
قربانی افزود: ۲۴ هزار پورت اینترنت خانگی )Adsl( در شهرستان مبارکه وجود 
دارد و با توجه به درخواست های شما و مردم شهرستان برای گسترش تعداد 

پورت های پرسرعت اینترنت، برنامه برای افزایش فیبر نوری در شهرستان داریم.
مدیرعامل مخابرات اصفهان خاطرنشان کرد: ما در اصفهان برای تعیین وضعیت 
شهرستان ها ۲5 شاخص ارزیابی داریم که شهرستان مبارکه جز شهرستان های برتر 
استان است و وضعیت خوبی دارد اما همچنان نیازمند توسعه زیرساخت است. 
وی با بیان اینکه روستاها پس از اجرای اصل ۴۴ و خصوصی سازی مخابرات، 
تحویل دولت شد، ادامه داد: اپراتورها باید ۳۲ درصد درآمد اپراتورهای همراه 
و 8 درصد تلفن های ثابت را به صورت مستقیم به دولت واریز کنند و قانون گذار 

مشخص کرده است که برای توسعه روستاها این درآمد هزینه شود.
جدی  مطالبات  از  یکی  باید  روستاها  در  سرمایه گذاری  کرد:  تاکید  قربانی 
نمایندگان مجلس و مردم از دولت باشد که با توجه به زیرساخت خوب در 
استان آمادگی داریم با سرمایه گذاری دولت برای توسعه ارتباطات روستاها، این 

توسعه را در سریع ترین زمان ممکن انجام دهیم.
وی افزود: 9 روستای شهرستان مبارکه دارای فیبر نوری هستند، ۲۶ روستای 
شهرستان دارای ارتباطات هستند و ۲5 روستای شهرستان مبارکه دارای اینترنت 

خانگی و اینترنت نسل ۳ جی و ۴ جی هستند.
مدیرعامل مخابرات استان اصفهان با اشاره به اینکه اگر سرمایه گذاری مستمر 
نباشد، به مشکلات نگهداری و توسعه فضایی می رسیم که دائم رو به تغییر است، 
گفت: نیازمند برنامه دارای منبع مدوم هستیم که این فضای را توسعه دهیم؛ 
سرمایه گذاری ۲۱ میلیارد تومانی در سال 99 و 9 میلیاردی در سال ۱۴۰۰ در 

شهرستان مبارکه داشتیم که ۲۱ پروژه در دهه فجر به بهره برداری می رسد.
و  می شود  محسوب  پهن  پهنای  جی   ۴ و  جی   ۳ تکنولوژی  کرد:  بیان  وی 
سایت های منطقه مبارکه همه دارای این پهنا هستند؛ سایت های حوض ماهی 
و بروزاد را توسعه دادیم و برای توسعه دو سایت کارخانه ای هفت تیر و سیمان 

سپاهان برنامه ریزی می کنیم.
قربانی در پایان بابیان اینکه حفاری پروژه طالخونچه انجام شده است و پیگیر 
نصب دکل نصب هستیم، تاکید کرد: دو سایت شهر مبارکه مهم است که با 
کمبود تجهیزات مواجهه شدیم و امیدوار هستیم بتوانیم تا پایان امسال توسعه این 

دو سایت را کامل کنیم.

پایـگاه بهداشـتی شـهید محسـن علائیـان منطقـه 
محـروم یحیی آباد از توابع آران و بیدگل در آیینی 
بـا حضور آیت الله عباسـعلی سـلیمانی نماینده ولی 
فقیـه و امـام جمعه کاشـان، رییـس دانشـگاه علوم 
پزشـکی ایـن منطقـه، فرمانـدار و جمعـی دیگـر از 
بـه  رسـید.  بهره بـرداری  بـه  شهرسـتان  مسـوولان 
گـزارش ایرنـا، نماینـده ولـی فقیـه و امـام جمعـه 
داشـت: گسـترش  اظهـار  آییـن  ایـن  در  کاشـان 
پیـروزی  از زمـان  بهداشـتی و درمانـی  خدمـات 
انقـلاب تاکنـون از اولویت هـای نظـام جمهـوری 

اسـلامی بـوده اسـت.

آیــت الله ســلیمانی بــا یــادآوری اینکــه مــردم 
صاحبــان اصلــی انقــلاب هســتند، افــزود: بــر ایــن 
ــد خدمت رســانی  ــت بای ــه، هــدف اصلــی دول پای
بــه مــردم باشــد کــه در ایــن راه ارتقــای ســلامت 
بودجــه،  بــه  نیــاز  و  اســت  بزرگــی  اقــدام 

دارد. فــراوان  نظــارت  و  برنامه ریــزی 
از  یحیی آبـاد  منطقـه  کـرد:  تصریـح  وی 
محرومیت هـای زیـادی رنـج می بـرد کـه ضروری 
اسـت خدمـات مختلـف آموزشـی، بهداشـتی و 
امنیتـی در آن گسـترش یابد تا شـاهد کاهش بیش 

باشـیم. ایـن منطقـه  پیـش محرومیت هـا در  از 

معــاون بهداشــت و ســخنگوی دانشــگاه 
ــا اشــاره بــه فــوت  علــوم پزشــکی کاشــان ب
ســه بیمــار دیگــر مبتــلا بــه کرونــا در 
مرکزهــای درمانــی ایــن شهرســتان گفــت: 
جــان باختــگان شــامل یــک مــرد ۶9 و 
۲ زن ۶9 و 8۰ ســاله هســتند. بــه گــزارش 
ایرنــا، مهــدی دلاوری در گفت وگــو بــا 
ــاد  ــد ح ــار جدی ــزود: ۲9 بیم ــگاران اف خبرن
تنفســی در منطقه کاشــان بســتری شــدند که 
ــا 9۰  ــن ۲8 ت ــا س ــار ب ــداد ۲۲ بیم ــن تع از ای
ســال در مرکزهــای درمانــی کاشــان و هفت 
نفــر با ســن ۴9 تــا 8۶ ســال در آران و بیدگل 

ــد. ــرار گرفتن ــان ق ــت و درم ــت مراقب تح
وی شــمار بیمــاران کوویــد ۱9 بســتری 
در بخــش مراقبت هــای ویــژه مرکزهــای 
ــی منطقــه کاشــان را ۳۱ نفــر اعــلام و  درمان
اضافــه کــرد: ۲۷ نفر از بیمــاران در کاشــان و 
چهــار نفر در آران و بیدگل بســتری هســتند. 
معــاون بهداشــت و ســخنگوی دانشــگاه 
اظهــار داشــت  علــوم پزشــکی کاشــان 
ــا در  شــمار آزمایــش مثبــت ویــروس کرون
ــا  شهرســتان های کاشــان و آران و بیــدگل ب
ثبــت ۱۲۴ مــورد جدیــد بــه 5۳ هــزار و ۶۳۷ 

نفــر رســید.

دبیر هیات ووشو اصفهان گفت: ارتقای رشته ووشو در این استان 
به ویژه در بخش ساندا مستلزم برگزاری دوره های تخصصی برای 

مربیان است.
علی هادی افزود: بر همین اساس هیات برنامه ریزی کرده است تا 
از چهره های مطرح رشته برای آموزش مربیان به صورت متداوم، 
حرفه ای و تخصصی استفاده کند. وی ادامه داد: محمدرضا مختاری 
محسن  و  ساندا  در  آسیا  و  جهان  قهرمان  کاشان  اهل  ورزشکار 
احمدی ووشوکار اصفهانی و سرمربی تیم ملی بلغارستان در بخش 
دوئلین ووشو برای آموزش مورداشاره انتخاب شده اند و دوره ها نیز 

به زودی آغاز خواهد شد.
در  مناسبی  ظرفیت  اینکه  به  اشاره  با  اصفهان  ووشو  هیات  دبیر 
شهرستان های استان برای افزایش شمار علاقه مندان و توانمندسازی 

تالو  بخش  در  به ویژه  داشت:  اظهار  دارد  وجود  ووشوکاران 
ورزشکاران  بالای  تعداد  و  داریم  گفتن  برای  زیادی  حرف های 
برگزاری  به  اشاره  با  وی  می دهد.  نشان  را  توانایی  این  ملی  تیم 
مسابقات ساندای انتخابی استان اصفهان تصریح کرد: این رقابت ها 
با حضور 8۰ ووشوکار از سراسر استان در اصفهان برگزار شد که 
درنهایت تیم های اصفهان الف، نجف آباد و برُخوار رده های اول تا 
سوم را کسب کردند. دبیر هیات ووشو با اشاره به اینکه پیش بینی 
ما حضور حداکثر ۳۰ نماینده در این دوره بود خاطرنشان کرد: 
پس از شیوع ویروس کرونا فعالیت ورزشکاران به صورت سالنی 
و در ورزشگاه ها کمتر شد اما به صورت انفرادی و در فضای بار و 
پارک ها افزایش یافت و همین موضوع سبب حفظ آمادگی آنان 

شد و حضور تعداد قابل توجه در مسابقات استانی را در پی داشت.

مدیــر جهاد کشــاورزی شهرســتان دهاقــان گفت: طــرح مبارزه 
ــار از باغــات گــردوی  ــن در ســطح ۱5۰ هکت ــا کــرم خراطی ب
ــت  ــت: کش ــار داش ــوری اظه ــد تیم ــد. احم ــرا ش ــان اج دهاق
ــا مطــرح  ــوان کشــت مــدرن در سراســر دنی ــه عن ــه ای ب گلخان
بــوده زیــرا کمتریــن اســتفاده از آب و خــاک را بــه همــراه دارد 
و خوشــبختانه در دهاقــان بالاتریــن ســطح گلخانه هــای مــدرن 
ــا پیــش  ــا تکنیــک مــدرن دنی اســتان اصفهــان را داریــم کــه ب
ــا شــرایط  ــی را مناســب ب مــی رود. وی کشــت گیاهــان داروی
کــم آبــی برشــمرد و افــزود: جهــت توســعه گیاهــان دارویــی 
از جملــه موســیر، آویشــن، اســطوخدوس، تســهیلات ویــژه ای 
در نظــر گرفتــه شــد تــا از کشــاورزان حمایــت صــورت گیــرد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان دهاقان با اشاره به طرح مبارزه 
با کرم خراطین اذعان کرد: نفوذ کرم خراطین در گردو منجر به 
خرابی و افت محصول گردوی شهرستان در سال زراعی جاری 
گردید که جهاد کشاورزی با حضور کارشناسان مربوطه اقدام به 

مبارزه با کرم خراطین را در دستور کار قرار دادند.
 حمله کرم خراطین به گردو

دهاقان  گردوی  محصول  کاهش  سبب  را  خراطین  کرم  وی 
دانست و عنوان کرد: طرح مبارزه با کرم خراطین در سطح ۱5۰ 
هکتار از باغات گردو و با اهدافی از جمله برگزاری کلاس های 
به  باغات  از  بازدید  کشاورزان،  به  آگاهی  پیش  و  آموزشی 

صورت مستمر، حذف و هرس شاخه های آلوده به اجرا رسید.
تیموری گفت: هم چنین پر کردن دالان های لاروی، نصب تله و 
فرمون، سم پاشی و اجرای چال کود هم برای رفع و نابودی کرم 

خراطین صورت گرفت.
اجرای  افزود:  و  داد  خبر  سالم  محصول  طرح  اجرای  از  وی 
طرح محصول محصول سالم در سطح ۱۰ هکتار گلخانه های 
سطح شهرستان دهاقان و با اهداف شناسایی آفات و بیماری های 
کاهش  بیولوژیک،  عوامل  رهاسازی  گلخانه ای،  محصولات 
مصرف سموم و و تولید محصولات سالم و ارگانیک اجرا شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان دهاقان اظهار داشت: سن غلات 
هم از مواردی است که آسیب جدی به محصولات کشاورزی 
وارد می نماید که در این راستا، طرح مبارزه با سن غلات هم در 
سطح دو هزار و 5۰۰ هکتار از مزارع گندم و جو شهرستان و با 
هدف کاهش سن غلات انجام و هزار و پانصد هکتار از مزارع 

نیز بر علیه پوره سن غلات سم پاشی شد.
 ضرورت توزیع کود یارانه دار برای کشاورزان

وی توزیع کود یارانه دار را نیاز کشاورزان دانست و مطرح کرد: 
توزیع ۴۰۰ تن کود شیمیایی یارانه دار در بین ۲ هزار نفر از بهره 
برداران بخش کشاورزی با عنوان کشت بهاره قرار گرفت و در 
حال حاضر نیز ۳ واحد توزیع کود در این شهرستان فعال است.

در  آلات  ماشین  تنوع  به  توجه  با  هم جنین  افزود:  تیموری 
بخش های مختلف کشاورزی و دامی، بهره برداران برای تأمین 
نیاز خود به مدیریت جهاد کشاورزی مراجعه و پس از گذراندن 
مراحل قانونی، سوخت دریافت می کنند که البته در ۶ ماهه سال 
جاری 8۰۰ هزار لیتر گازوئیل حمایتی در اختیار بهره برداران 

قرار گرفته است.
 پاییز خشک و افت کشت

با توجه  پاییز خشک و افت کشت خبر داد و گفت:  از  وی 
به پیش بینی هواشناسی، پاییز خشک و بی بارانی را پشت سر 
می گذاریم و به سبب کاهش منابع آبی تا کنون ۱۱۰ هکتار 
بازدیدی  انجام گرفته و در  کشت غلات در سطح شهرستان 
که از این کشت صورت گرفت به کشاورزان استفاده از ارقام 
اصلاح شده و لزوم استفاده آن در مزارعی که در حال حاضر در 

شرایط بحرانی نمی باشند توصیه شد.

در ذوب آهن اصفهان دوره آموزشی توسعه شایستگی های 
حرفه ای مدیران برگزار شد

آغاز بهره برداری از پایگاه بهداشتی منطقه محروم یحیی آباد

دیدار نماینده مردم مبارکه با مدیرعامل مخابرات استان اصفهان

پایگاه بهداشتی منطقه محروم آران و بیدگل بهره برداری شد

۳ بیمار دیگر در کاشان قربانی کرونا شدند ارتقای ووشو در اصفهان مستلزم دوره های تخصصی برای مربیان است

مدیر جهاد کشاورزی دهاقان: 
ــت  ــبب اف ــن س ــرم خراطی ک

ــد ــان ش ــردوی دهاق گ

نماینده مردم مبارکه در مجلس خواستار شد:

ضرورت تسریع توسعه زیرساخت های اینترنت در شهرستان مبارکه
نماینـده مـردم مبارکـه در مجلس، گفت: بـا توجه به شـیوع کرونا و 
ارائـه خدمـات آمـوزش مجـازی نیاز به اسـتفاده از اینترنـت و فضای 
مجـازی در مبارکـه و روسـتاهای آن چنـد برابـر افزایش یافته اسـت 
و لازم اسـت توسـعه زیرسـاخت های اینترنـت در ایـن منطقه تسـریع 

شود.
پرویـن صالحـی مبارکـه نماینـده مـردم مبارکـه در مجلس شـورای 
اسـلامی بـا مدیرعامـل، معاونـان ارتباطـات سـیار و معـاون شـبکه 
مخابرات اسـتان اصفهـان و رئیس مخابرات شهرسـتان مبارکه دیدار 

و در خصـوص مسـائل و مشـکلات شهرسـتان گفت وگـو کـرد.
روستاها و شهرهای شهرستان نیازمند توسعه زیرساخت ها است

وی در ایـن نشسـت گفـت: شهرسـتان مبارکـه، شهرسـتانی مهمـی 
اسـت و بـا توجـه به شـیوع کرونـا و آنلاین شـدن فضای آموزشـی، 
اسـتفاده از اینترنت و فضای مجازی چند برابر شـده اسـت و روستاها 
و شـهرهای شهرسـتان نیازمنـد توسـعه زیرسـاخت ها اسـت کـه باید 
سـریع انجـام شـود. صالحی با بیان اینکـه شـرکت ها و صنایع بزرگ 
شهرسـتان مبارکـه نیازمند اینترنت نسـل جدید هسـتند، اظهـار کرد: 
کمـک به مخابـرات کمک به اشـتغال زایی اسـت و دیده ایـم که در 
هر حوزه ای در ای سـی تی سـرمایه گذاری شـود، بیشتر از حد تصور 

خروجی اشـتغال داشـته است.
وی تصریـح کـرد: در جلسـه ای کـه بـا وزیـر ارتباطـات و فنـاوری 

اطلاعـات داشـتیم، وضعیت اسـتان و شهرسـتان را مطلـوب و خوب 
گـزارش کردنـد، امـا اگر ظرفیـت فعلی توسـعه پیدا نکنـد در آینده 
باعـث بـروز مشـکلات زیـادی خواهـد شـد، لـذا در ایـن خصـوص 

اقدامـات حمایت هـای خـود را انجـام می دهیـم.
ــس شــورای اســلامی، خاطرنشــان  ــردم مبارکــه در مجل ــده م نماین
کــرد: تــا جایــی کــه بتوانیــم ایــن موضــوع را در مجلــس پیگیــری 
ــز  ــون نی ــن بخــش حــل شــود؛ هــم اکن ــا مشــکلات ای ــم ت می کنی
در حــال پیگیــری هســتیم تــا فیبــر نــوری در روســتاها و شــهرهای 
شهرســتان توســعه یابــد و خدمــات لازم باکیفیــت مناســب و خوبــی 

ــد. ــده برس ــت مصرف کنن ــه دس ب
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رییس دانشـگاه آزاد اسـلامی اسـتان اصفهان از تصویب و موافقت نهایی با 
آزادسـازی بخشـی از اراضـی تحت مالکیـت دانشـگاه آزاد نجف آباد برای 
اجرای طرح تقاطع غیر همسـطح شـهدای دانشـجو در شهرسـتان نجف آباد 

خبر داد.
پیـام نجفـی در بیسـت و یکمین جلسـه هیـات امنای دانشـگاه آزاد اسـلامی 
اسـتان اصفهان اظهار داشـت: این جلسـه بصورت فوق العاده و درباره اتخاذ 
تصمیـم بـرای آزاد سـازی اراضـی تحـت مالکیـت دانشـگاه آزاد اسـلامی 
واحـد نجـف آبـاد واقع در مسـیر اجرای طرح تقاطع غیر همسـطح شـهدای 
دانشـجو تشـکیل و با توجه به اهمیت طرح و حادثه خیز بودن مسـیر مجاور 
سـر درب اصلـی دانشـگاه و بـا توجـه به تقاضـای شـهرداری نجف آبـاد، با 

آزاد سـازی ایـن اراضی موافقت شـد.
وی گفـت: بـا اسـتناد بـه بنـد ۷ مـاده ۲ مصوبـه شـماره ۷۲۱ شـورای عالـی 
انقلاب فرهنگی دسـتور جلسـه شـماره یک، مطرح و هیات امنای دانشـگاه 
آزاد اسـلامی اسـتان اصفهان ضمن ابراز ناخشـنودی خود مبنی بر شکسـتن 
حریـم و تخریـب غیـر قانونـی دیـوار دانشـگاه قبـل از طـی مراحـل قانونـی 
و اخـذ مجوزهـای لازم بـا توجـه بـه اینکـه دانشـگاه آزاد اسـلامی بعنـوان 
دانشـگاهی اجتماعی و جامعه محور همواره کمک به توسـعه شـهرها و رفع 

مسـائل و مشـکلات جامعـه و زیسـت بـوم منطقـه را در اهـداف کلان خود 
قـرارداده اسـت بـا عنایت به صورتجلسـه مـورخ 9 آبان جـاری واحد نجف 
آبـاد بـا موضـوع توافقنامـه اولیـه این واحـد دانشـگاهی با شـهرداری نجف 
آبـاد کـه به تأییـد و امضای معاونت املاک و مسـتغلات مرکز امور عمرانی 
دانشـگاه رسـیده اسـت و همچنیـن مجـوز مـورخ ۱۲ آبان جاری کمیسـیون 
معامـلات سـازمان مرکزی در جهت صرفه و صلاح دانشـگاه با آزادسـازی 
و واگـذاری زمیـن مـورد نظـر طبـق نقشـه های پیوسـتی در صورتجلسـه و 
مشـروط بـه انجـام کلیـه تعهـدات توسـط شـهرداری نجف آبـاد بابـت ما به 

ازای ایـن واگـذاری، موافقت شـد.
رییـس دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد نجـف آبـاد نیـز بعـد از ایـن جلسـه بـا 
بیـان اینکه دانشـگاه آزاد اسـلامی، دانشـگاهی از مـردم و برای مردم اسـت، 
تاکیـد کرد: دانشـگاه بطـور جدی پیگیر خسـارات وارده بـه منافع و حیثیت 

خود اسـت.
امیـر رضـا نقـش افـزود: مـا در دانشـگاه آزاد اسـلامی نجـف آباد بـه عنوان 
یکـی از موفق تریـن واحدهـای دانشـگاهی کشـور، بـه خوبـی شـاهد تعامل 
سـازنده و مثبـت و همـکاری نزدیـک میـان مدیـران دانشـگاه بـا مسـوولان 

شـهری بوده ایـم.

به گفته وی، به عنوان مثال در طرح بزرگ احداث دپوی اولیه متروی نجف 
آباد - اصفهان، ۳۷ هکتار از اراضی تحت مالکیت دانشگاه، آزاد سازی و 
در اختیار این طرح قرار گرفته است که از نمونه اقدامات مهم در همراهی 
با مدیریت شهری است و همواره دغدغه این دانشگاه، پیگیری موضوعات 

مرتبط با مسائل شهر نجف آباد و مردم شهید پرور آن خطه بوده است.
رییـس دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد نجف آبـاد بیان کـرد: درباره اقـدام به 
تخریـب غیـر قانونـی بخشـی از دیوارهای جنوبی دانشـگاه که پـس از پایان 
مراسـم کلنگ زنی طرح )تقاطع غیر همسـطح شـهدای دانشجو نجف آباد( 
توسـط نماینده مجلس انجام شـد بطور جدی پیگیر ضرر و زیان های وارده 
به منافع و حیثیت دانشـگاه هسـتیم و سـازمان مرکزی دانشـگاه آزاد اسلامی 
در قبـال عمـل نماینـده در تخریـب دیـوار واحـد نجف آبـاد مکاتبـه ای را با 
هیـات نظـارت بـر رفتـار نمایندگان در مجلس شـورای اسـلامی انجـام داده 

است.
وی تاکیـد کـرد: در صورتیکه اقدام نماینده در تخریب دیوار دانشـگاه آزاد 
اسـلامی نجـف آبـاد رخ نمـی داد در پیگیری مجوزهـای قانونی، بـه مراتب 
کار سـریعتر انجـام می شـد که این موضـوع باعث وقفه ای ناخواسـته در این 

شد. فرآیند 

نقـش افـزود: در ایـن طـرح کـه از مهمتریـن پروژه های شـهری نجـف آباد 
اسـت در قبـال آزادسـازی حـدود چهـار هـزار متـر از اراضـی دانشـگاه، 
شـهرداری نجـف آبـاد متعهد شـده اسـت عـلاوه بـر اجـرای دور برگـردان 
مقابـل ورودی دانشـگاه، خـط لولـه انتقـال آب ۲۰ اینـچ کـه در ایـن مسـیر 

هسـت بـا هزینـه خـود جابه جـا کند.
بـه گـزارش ایرنـا، عملیات اجرایی تقاطع غیر همسـطح شـهدای دانشـجو به 
طـول 8۰۰ متـر و عـرض ۲۰۰ متـر و بـا اعتبـاری بالغ بـر هـزار و ۳۰۰ میلیارد 
ریـال از محـل اعتبارات وزارت و راه و شهرسـازی چهـارم آبان جاری آغاز 

شد.
تقاطع غیر همسـطح شـهدای دانشجو در کمربندی شـمال غربی نجف آباد، 
ابتـدای ورودی دانشـگاه آزاد اسـلامی احداث می شـود و اجـرای این طرح 
نیازمنـد آزادسـازی محوطـه اطـراف از جملـه دیـوار بیرونـی دانشـگاه آزاد 

نجف آباد اسـت.
تخریـب بخشـی از ایـن دیـوار در هفته گذشـته توسـط یـک دسـتگاه لودر 
درحالیکـه نماینـده مـردم نجف آبـاد و تیـران و کـرون در مجلس، سـوار بر 
ایـن خـودرو و در کنـار دسـت راننـده ایسـتاده بـود، واکنش هـای بسـیاری 

بهمراه داشـت.

حیات وحش اصفهان

بمنظور اجرای طرح تقاطع غیر همسطح شهدای دانشجو:

آزادسازی بخشی از اراضی دانشگاه آزاد نجف آباد تصویب شد

شهرستان



Head of Iran Grid Management Com-
pany (IGMC) has said the liquid fuel 
storages of the country’s power plants 
are 71 percent full on average, which 
means that currently there is 400 mil-
lion liters more liquid fuel available 
compared to the previous year.
According to Mostafa Rajabi Mash-
hadi, the amount of gas delivered to 
power plants decreases during the 
cold season due to the increase in con-
sumption by the domestic sector, and 
in contrast, the amount of liquid fuel 
consumption by the power plants will 
increase.
As IRIB reported, the official noted 
that the Energy Ministry is taking all 

the necessary measures for ensuring a 
sustained and uninterrupted supply of 
electricity during the cold season.
“Currently, the Energy Ministry, in col-
laboration with the Oil Ministry, has 
made good preparations in this regard, 
and these measures should continue,” 
he said.
Rajabi Mashhadi also noted that the 
Energy Ministry is ready to make the 
necessary arrangements with the In-
dustry, Mining, and Trade Ministry in 
order to ensure sustained electricity 
supply to the country’s industrial sec-
tors.He further mentioned the con-
straints that the increase in the natural 
gas consumption by the domestic sec-

tor creates for the fuel supply to power 
plants, saying: “Due to the increase 
in gas consumption by the domestic 
sector and small industries, the fuel 
supply to the power plant will definitely 
decrease, so we have to use backup 
fuel (liquid fuel).”
Back in August, Meysam Jafarzadeh, 
the director-general of the Crisis Man-
agement Office in the Energy Ministry, 
had stressed the need for taking nec-
essary measures to ensure sustained 
supply of fuel to the country’s power 
plants during the cold season.
“Given last winter’s experience, if we 
do not provide fuel for power plants 
in late autumn and winter this year, we 

will have a lot of difficulty in meeting 
electricity demands; we must think 
about the necessary preparations for 
the winter of 1400 (the current Irani-
an calendar year started on March 21) 
from now on,” Jafarzaeh was quoted 
by the portal of Power Generation, Dis-
tribution, and Transmission Company 
(known as Tavanir).
He pointed out the main reasons for 
the importance of fuel supply to power 
plants during the cold season, saying: 
“first, considering the fact that we are 
witnessing a decrease in liquid fuel 
reserves in power plants compared to 
the previous year, the fuel condition is 
very important.”

The managing director of Pars Oil 
and Gas Company (POGC), which is 
in charge of developing Iran’s giant 
South Pars gas field, said all the nec-
essary measures have been taken for 
the preparation of the complex for sus-
tained supply of gas during the winter, 
the POGC portal reported on Thursday.
Mentioning the completion of the an-
nual overhaul program at all of the 
field’s platforms, Mohammad Mesh-
kinfam said the field is ready to pro-
duce 700 million cubic meters (mcm) 
of gas during the winter of the current 
Iranian calendar year (starts on De-

cember 22).
“Pre-scheduled plans are being seri-
ously pursued in both development 
and production sectors, and we are 
fully prepared to produce 700 million 
cubic meters per day of gas from 
37 South Pars offshore platforms,” 
Meshkinfam said on the sidelines of 
a visit to the field’s development pro-
jects.
He further mentioned the completion 
of the first train of the South Pars 
Phase 14 Refinery as the top priority 
of his company at the moment, saying: 
“at the beginning of the current [Ira-

nian calendar] year (March 21) there 
were short interruptions in the imple-
mentation of the company’s devel-
opment projects, but with the double 
effort made by employers and contrac-
tors good work has been done and we 
are compensating for the delays.”
According to the official, the first train 
of the Phase 14 Refinery is expected to 
go operational by the end of the ninth 
Iranian calendar month of Azar (De-
cember 21).
The overhaul of South Pars gas plat-
forms is carried out in the first half of 
the year due to the reduction in natural 

gas demand across the country; the 
overhaul planning is made in a way 
that there will be no interruptions due 
to breakdowns and other technical 
problems during the cold period of the 
year.
South Pars Gas Field, which Iran 
shares with Qatar in the Persian Gulf, 
is currently divided into 24 standard 
phases in the Iranian side and is esti-
mated to contain a significant amount 
of natural gas, accounting for about 
eight percent of the world’s reserves, 
and approximately 18 billion barrels of 
condensate.

 The board of directors of the Iran-Can-
ada Joint Chamber of Commerce gath-
ered at the Iran Chamber of Commerce, 
Industries, Mines, and Agriculture (IC-
CIMA) to discuss ways of reviving trade 
relations between the two countries, IC-
CIMA portal reported on Friday.
During the meeting, the attendees of-
fered three proposals for the resumption 
of trade relations between the two sides, 
including the establishment of a think 

tank comprised of the Iran-Canada Joint 
Chamber board members, introducing 
an advisor from the joint chamber to 
the Canadian government, and finally 
sending a delegation from Iran to visit 
Canada.
Speaking in the meeting, Ala Mirmoham-
mad-Sadeghi, Chairman of the Iran-Can-
ada Joint Chamber, said the Iran-Canada 
Chamber is one of the oldest chambers 
in Iran that has developed and pursued 

Iran’s trade policy in this country.
According to the official, the chamber 
has sent numerous business delegations 
from Iran to Canada and reciprocally 
hosted delegations from Canada.
“Unfortunately, over the last year, with 
the stagnation in the political atmos-
phere between the governments of Iran 
and Canada, commercial activities have 
also diminished,” Mirmohammad-Sade-
ghi regretted.

“Canada has an extraordinary advantage 
for Iran compared to other countries, 
and that is the presence of many Irani-
ans with good business opportunities in 
Canada. We would like the Ministry of 
Foreign Affairs to state its policy in this 
regard so that the Iran-Canada Cham-
ber can pursue its trade goals within the 
framework of this policy,” he added.
Stating that the Iran-Canada Chamber 
has more than 500 members, he said: 
“Unfortunately, due to the situation be-
tween Iran and Canada in the past year, 
only about 100 members and owners 
of businesses residing in Iran have been 
able to do business; We expect the Min-
istry of Foreign Affairs to take the neces-
sary measures so that the Joint Chamber 
can use the capacity of Iranians in Cana-
da like the previous years.”
Further in the meeting, Mohammad Reza 
Karbasi, ICCIMA deputy head for interna-
tional affairs, stated that the Iran-Canada 
Chamber of Commerce used to receive 
two or three Canadian business delega-
tions annually and held important trade 
fairs and seminars in this country.
“Unfortunately, due to the political rea-
sons at the moment, although these 
trade relations have not been completely 
cut off, they are done through third coun-
tries, which leads to increased costs,” he 
said.

 Raisi says Iran
won’t give in to ex-
cessive demands

President Ebrahim Raisi said 
on Thursday that Iran will 
not leave the negotiating ta-
ble, but will not give in to ex-
cessive demands that would 
lead to violation of the Irani-
an nation’s interests.
Raisi made the remarks in 
an address to a gathering 
of people in city of Semnan, 
held to mark the 42nd anni-
versary of the students’ take-
over of the U.S. embassy in 
Tehran, commonly known as 
the “Den of Espionage.”
“As Iran has already an-
nounced, we will never leave 
the negotiating table, but will 
resist excessive demands 
that would lead to violation 
of the Iranian nation’s in-
terests,” president said, ac-
cording to Press TV.
He reiterated that the Islamic 
Republic seeks “result-ori-
ented” negotiations with the 
aim of lifting Washington’s 
anti-Iran sanctions, which 
the U.S. reinstated in 2018 
after it unilaterally with-
drew from the 2015 nuclear 
agreement, officially known 
as the Joint Comprehensive 
Plan of Action (JCPOA).
U.S. not only quit the JCPOA 
and returned sanctions, it 
also added new harsh sanc-
tions under different names.
“We will never compromise 
on the rightful demand of 
the Iranian nation, namely 
the lifting of the cruel sanc-
tions,” Press TV quoted Rai-
si as saying.
The remarks come a day af-
ter new Iranian Deputy For-
eign Minister Ali Baqeri and 
chief negotiator announced 
that the next round of nu-
clear talks in Vienna with the 
aim of lifting U.S. sanctions 
will be held on November 29.
In a statement on Wednes-
day, the European Union also 
confirmed the report and 
said participants will “con-
tinue the discussions on the 
prospect of a possible return 
of the United States to the 
JCPOA and how to ensure 
the full and effective imple-
mentation of the agreement 
by all sides.”
Iran and the remaining par-
ties to the JCPOA – France, 
Britain, Germany, Russia, 
and China – began negoti-
ations earlier this year for 
a possible revival of the 
nuclear deal. The negotia-
tions started in April after 
the Joe Biden administra-
tion showed willingness to 
rejoin the accord and end 
the so-called “maximum 
pressure” campaign against 
Iran starred his predecessor, 
Donald Trump.
The talks have been stalled 
since Iran’s presidential elec-
tion in June. Iran’s new ad-
ministration has dismissed 
the prospects of partaking in 
“talks for the sake of talks” 
and said the U.S. and EU face 
a decision-making crisis.
Biden, for his part, has failed 
to provide Iran with a guar-
antee that the U.S. would not 
leave the JCPOA again.
The 2015 nuclear deal was 
endorsed by UN Security 
Council Resolution 2231. Its 
violation was a breach of in-
ternational law.

Cellphone im-
 ports up 20% in 7
months yr/yr
Iran’s import of mobile phones 
increased 20 percent in the first 
seven months of the current 
Iranian calendar year (March 
21-October 22), as compared 
to the last year’s corresponding 
period, IRNA reported.
According to the Association of 
Cellphone, Tablet and Accesso-
ries Importers, 10.57 million 
cellphones were imported into 
the country in the mentioned 
period, while in the previous 
year’s same time span 8.04 mil-
lion devices had been imported.
As reported, the coronavirus 
pandemic and home officing 
have pushed education and 
businesses towards online 
activities, while travel restric-
tions and changes in people’s 
lifestyles have also led to an 
increase in the consumption of 
mobile phones in the country.
Iranian mobile phone traders 
imported 15.8 million smart-
phones over the previous Ira-
nian calendar year, according to 
the Iranian Association of Cell-
phones, Tablet, and Accessories 
Importers. Back in January, the 
spokesman of the Iranian As-
sociation of Cellphone, Tablet, 
and Accessories Importers had 
announced that the price of cell-
phones had dropped 12-20 per-
cent in domestic markets.
With the implementation of 
Iran’s National Mobile Registry 
Plan back in October 2017, peo-
ple must register all new mobile 
phones to be eligible for use in 
the country. This law is to fight 
smuggling phones to Iran. As 
a result, all people who want 
to use their phones for more 
than one month in the Islamic 
Republic will need to register 
their phones as a way to pay the 
customs fees.
In April, Iran’s Deputy Minister 
of Information and Communi-
cations Technology (ICT) Sattar 
Hashemi announced the launch 
of a five-year plan for the do-
mestic production of 14 million 
cellphones and tablets.

----------------------------------------------------------------------------------

 Iran FM receives
calls and messag-
 es from foreign
counterparts
Iranian Foreign Minister Hos-
sein Amir Abdollahian has 
received phone calls and mes-
sages from a number of foreign 
ministers after testing positive 
for Covid-19. On Thursday, Ira-
qi and Syrian Foreign Ministers 
Fuad Hussein and Faisal Mek-
dad called Amir Abdollahian to 
greet him and briefly discuss 
issues of mutual interest in-
cluding bilateral relations with 
Iran and regional develop-
ments, the Iranian foreign min-
istry said. 
The Iraqi foreign minister 
briefed Amir Abdollahian on the 
latest developments regarding 
the formation of his country’s 
new government.
The top Syrian diplomat also 
gave Amir Abdollahian an up-
date on the developments in 
Syria and its people’s resist-
ance. It should be noted that 
in addition to phone calls by 
the Syrian and Iraqi foreign 
ministers, the top diplomats 
of China, Kuwait, Jordan and 
a number of foreign ambassa-
dors in Tehran sent separate 
messages to Amir Abdollahian 
and wished health and fast re-
covery for the Iranian foreign 
minister. 
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As the world’s population grows, the 
importance of agriculture and meeting 
human needs through agriculture is 
increasing day by day.
Today, traditional methods no longer 
meet this need. To succeed in this 
way, we must use modern agricultural 
methods in the country.
At present, the general movement of 
countries towards development and 
progress and achieving independence 
is directly related to agricultural pro-
duction, and on the other hand, raising 
the quantity and quality of production 
is not possible without mechanization 
of agriculture.
The agricultural sector, due to its sig-
nificant share in GDP and export rev-
enues, has a key role in determining 
the direction and general position of 
the economic development process, 
especially in third world countries.
Thus, the prosperity of the agricultural 
sector with regard to its role in food 

security and job creation has a high 
importance and priority in economic, 
social and cultural development pro-
grams.
The production of agricultural prod-
ucts is the result of the interaction of 
three important factors: water, soil and 
machinery, and the role of the human 
factor is in the field of thinking, plan-
ning and production management, 
and agricultural mechanization can be 
considered as a system that with prop-
er management can create fundamen-
tal changes in the agriculture sector of 
a country.
Another advantage of mechanization 
is the creation of desire and attractive-
ness to do agricultural work, which is 
done by reducing the difficulty of work.
All the above-mentioned factors prove 
the significance of mechanization in 
the agriculture sector.
In Iran, some unprecedented leap has 
been witnessed in terms of agricultural 

mechanization development indicators 
over the past decade.
Head of Iran’s Agricultural Mechani-
zation Development Center Kambiz 
Abbasi has recently said that through 
investing over 200 trillion rials (about 
$4.76 billion) in the field of agricultural 
mechanization, the country has experi-
enced a historical leap in this due over 
the past ten years.
This has led to quantitative and qual-
itative development, improvement of 
mechanization indicators, as well as 
prosperity of activities in the manu-
facturing of agricultural machinery, he 
noted.
The official has also announced that up 
to 95 percent of agricultural machinery 
in Iran is manufactured domestically.
According to Abbasi, the country’s ag-
ricultural production has increased by 
350 percent due to the implementation 
of the Agriculture Ministry’s mechani-
zation programs.

He has noted that Iran’s domestic in-
dustry of agricultural machinery has 
experienced a boom during the past 
10 years thanks to the Comprehen-
sive Agricultural Mechanization Plan 
ratified by the government for which 
so far over 200 trillion rials has been 
invested.
One of the basic approaches followed 
by the ministry for promoting agri-
cultural mechanization in the country 
over the past few years has been hold-
ing international and domestic exhibi-
tions, such as the IFarm Agricultural 
Exhibition, he said.
“By holding such exhibitions, we have 
been able to introduce new technolo-
gies in the field of agricultural produc-
tion,” Abbasi noted.
The official has also said that the Ag-
ricultural Mechanization Development 
Center plans to increase the country’s 
agricultural mechanization coefficient 
to 2.3 horsepower per hectare in the 
current Iranian calendar year (ends on 
March 20, 2022).
Iran’s agricultural mechanization co-
efficient has currently reached 1.65 
horsepower per hectare.
“Our ultimate goal is to inject enough 
machines into the sector to improve 
the status and degree of mechaniza-
tion in the process of agricultural pro-
duction,” Abbasi said back in April.

According to the official, the Agricul-
ture Ministry has been allocating a 
separate credit line for the mechani-
zation of the agriculture sector every 
year, so that since the Iranian calen-
dar year of 1392 (March 2013-March 
2014) so far, nine credit lines have 
been opened for this sector.
Abbasi also said on Wednesday that 
over 33 trillion rials (about $785.7 
million) of facilities have been paid to 
farmers for agricultural mechanization 
since the beginning of the current Ira-
nian calendar year (March 21).
Speaking at the opening ceremony of 
the 4th International Agricultural Ex-
hibition (Ifarm), the official said that 
investment in the field of agricultural 
mechanization has doubled in the cur-
rent Iranian calendar year compared to 
the previous year.
It is estimated that more than 86 per-
cent of the country’s wheat, barley and 
rapeseed fields will be fully mecha-
nized in the current Iranian calendar 
year, he had said back in early Sep-
tember.
According to Abbasi since over 95 per-
cent of the technology and knowledge 
in this area is domestic, despite the 
U.S. sanctions most of the goals in the 
mechanization of various agriculture 
sectors will be achieved without any 
problems.

 Major automakers
 manufacture over
half million vehi-
cles in 7 months
Three major Iranian carmakers, 
namely Iran Khodro Company 
(IKCO), SAIPA Group, and Pars 
Khodro, manufactured 501,635 
vehicles during the first seven 
months of the current Iranian 
calendar year (March 21-Oc-
tober 22), the data released by 
Codal website showed.
According to the data, the pro-
duction by the mentioned com-
panies has risen 1.1 percent 
compared to the previous year’s 
same seven months in which 
the output stood at 496,095.
During the said seven months, 
IKCO manufactured 242,276 
vehicles, which was 2.8 percent 
less than the output in the same 
time span of the previous year.
During this period, this indus-
trial group was able to produce 
159,061 vehicles in the Peugeot 
group, 30,794 vehicles in the 
Samand group, 29,197 Dena 
vehicles, 16,908 Rana vehi-
cles, 3,245 Haima vehicles, and 
2,968 Tara vehicles.
SAIPA manufactured 192,628 
vehicles in the mentioned peri-
od. Production by this automak-
er rose 2.2 percent in compari-
son to the previous year’s same 
time span in which the output 
stood at 188,490. Pars Khodro 
also manufactured 66,731 vehi-
cles in the period under review, 
14.5 percent more than the out-
put in the first seven months of 
the past year. Industry, Mining 
and Trade Minister Seyyed Reza 
Fatemi Amin has said that his 
ministry has a two-year plan 
for the auto industry based on 
which this industry will undergo 
serious changes and improve 
significantly.
“We must strengthen competi-
tion, improve management and 
economic mechanisms, and 
increase production in the auto 
industry in order to succeed in 
our plans,” Fatemi Amin said.
“Our plan is to produce 1.6 mil-
lion vehicles next year (begins 
in March 2022), which will in-
crease to three million units in 
[the Iranian calendar year] 1404 
(begins in March 2025), and 
30 percent of the production, 
equivalent to about one million 
units, should be sent to export 
markets,” he added.
Iran’s major carmakers had 
manufactured 900,714 vehicles 
in the previous year (ended on 
March 20), which was 4.3 per-
cent more than the figure of its 
preceding year.
According to Codal data, during 
the past year, IKCO manufac-
tured 480,338 vehicles, which 
was 21.9 percent more than 
the output in its preceding year, 
which was 393,812 vehicles.
SAIPA manufactured 317,321 
vehicles, with a 12.6-percent 
fall from 363,379 vehicles man-
ufactured in 1398. And Pars 
Khodro manufactured 103,055 
vehicles in the past year, show-
ing a 2.8-percent drop from 
the output of its previous year, 
which was 106,072 vehicles.
Iranian Industry, Mining, and 
Trade Ministry’s programs for 
the current Iranian calendar 
year show that the manufactur-
ing of 1.2 million cars has been 
put on the agenda. According to 
the Industry Ministry data, since 
Iranian automakers had pro-
duced 984,200 such vehicles in 
the previous calendar year, the 
country’s car output is planned 
to increase by over 21.9 percent 
in the current year.

Unprecedented leap in ag-
ricultural mechanization 
development indicators

Iranian ambassador meets Taliban officials
The Iranian ambassador to Kabul has 
promised that his country is ready to 
cooperate to reconstruct and restore 
historical monuments in Ghazni prov-
ince.
Bahador Aminian made the offer after 
visiting Ghazni and meeting with Talib-
an officials in the province on Thursday.
During the visit, the diplomat promised 
that the Iranian government would co-
operate in reconstruction of the prov-
ince’s historical monuments, ISNA 

reported.
Aminian also met with local officials and 
visited the museum and some historical 
monuments in Ghazni.
The Iranian ambassador to Afghani-
stan called Ghazni a historic province 
and said that Iranians had always been 
interested in Ghazni and that the prov-
ince had figures such as Abu Rayhan 
al-Biruni and Hakim Sanai.
Ghazni was once one of the glorious 
cities of the region.
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1. Brush your hair before you shower.
No matter what your hair texture is, 
taking 60 seconds to detangle strands 
will keep them strong. “When your 
hair is wet it is more vulnerable to 
breakage,” explains Brook, “so always 
brush knots out of your hair when it’s 
dry.” One added benefit: brushing dry 
hair distributes the natural oils from 
your scalp down to the ends of your 
hair. Another plus: post-shower it’s al-
ready smooth and ready to style!
2. Condition correctly — and with 
care.
Unless your hair is long (read: Rapun-
zel-like), a nickel-size drop of condi-
tioner is plenty for most textures and 
lengths. “Apply your conditioner first 
to the mid-shaft and ends of your hair; 
then work your way up to the scalp,” 
advises Brook. It’s important to make 
sure your scalp gets hydration as well. 
Leave it on for a full minute before 
washing it out. If you are a dry sham-
poo addict (no judgement!), this is 
especially important to prevent a dry 
scalp.
3. Take time for hair masks.
To keep strands hydrated and smooth, 
“use a moisturizing hair mask or deep 
conditioner at least once a week, and 
more frequently if you use hot tools 
regularly,” says Brook. Her go-to: Ma-
trix Biolage HydraSource Deep Treat-
ment Pack, which leaves hair feeling 
soft and shiny without weighing hair 
down.

4. Be mindful of key ingredients.
Staring down the haircare aisle can be 
overwhelming: with endless haircare 
options, how do you choose the one? 
As you pick out your products, nar-
row down your options by looking for 
strengthening ingredients, which will 
nourish your strands. Brook suggests 
incorporating coconut oil, Argan oil, 
aloe, or spirulina into your regimen.
5. Eat a balanced diet.
You already know that you are what 
you eat. “Your hair is mostly made up 
of protein, so eating a balanced diet of 
protein rich food is important,” says 
Brook. Add these items to your gro-
cery list:
• Fish
• Meat
• Eggs
• Beans
Other good sources of hair food: ber-
ries, spinach, and avocados, along 
with anything else rich in vitamins 
C and E which will help boost colla-
gen production, resulting in stronger 
strands.
6. Take a deep breath.
Repeat after us: breathe in through 
your nose and out through your 
mouth. The little things make a big 
difference. “Your hair is an outgrowth 
of your body; if you are stressed, your 
skin will be stressed and that includes 
your scalp.” Now, keep calm and read 
on.
7. Turn down the temp of your shower.

As soothing as a steamy show may 
feel, “taking a super hot shower on a 
daily basis can irritate you scalp and 
possibly weaken your hair as it grows 
out,” says Brook. Keep the tempera-
ture on the warm side and at the end 
of the shower, do a quick cold-water 
rinse to seal the cuticles shut, boost 
shine, and maintain healthy hair.
8. Shield strands from the sun.
UV rays don’t only cause damage to 
your skin, and the same goes for pollu-
tion. When you style your hair, “apply a 
leave-in styler to protect your strands,” 
says Brook. She recommends antioxi-
dant-rich Coola Organic Scalp and Hair 
Mist SPF 30, which guards against an 
array of environmental factors.
9. Don’t skip your scalp.
Healthy hair starts with a healthy 
scalp. “If you’re notice dryness, itch-
ing, or any scalp issues, your hair 
will be affected by this,” says Brook. 
To maintain a balanced scalp, Brook 
recommends her long-time go-to for 
clarifying the scalp: Head & Shoulders 
Classic Clean Shampoo and Condition-
er. The result? Voluminous, fresh hair.
If you prefer a more sleek style, go for 
Head & Shoulders Smooth and Silky 
collection, which keep hair frizz-free. 

If your scalp is stubbornly flakey and 
your hair is dry too, try Head & Shoul-
ders Masque Conditioner Treatment. 
The 2019 Beauty Award-winner is 
proven to reduce dryness in both scalp 
and hair.
10. Sleep on silk.
Make the most of your beauty sleep: 
swap out your cotton pillowcase for a 
silk alternative. “It protects the cuticle 
of your hair by reducing the amount of 
friction between your hair and the fab-
ric,” says Brook.
Another secret to reduce stress on 
strands: “Sleep with your hair in a 
loose topknot—secured with a silk 
scrunchie— or try a low loose braid if 
you have thick or textured hair to give 
you more control of your strands dur-
ing the night.
11. Style smarter.
To minimize damage from heat styl-
ing, “invest in professional hot tools 
that have ionic technology, which will 
infuse moisture into your hair as you 
style,” she says. Also, opt for a curling 
iron or straightener that is solid ceram-
ic, rather than only having a ceramic 
coating: “This will distribute heat onto 
your hair evenly, locking in your style 
quickly so you don’t need to re- apply 

the iron continuously to get your de-
sired look,” explains Brook. Follow her 
smart steps when using hot tools:
1. If you do nothing else, use a heat 
protectant spray before you apply heat 
to your hair to defend against future 
damage. Brook’s top choice: Bumble 
and Bumble Invisible Oil Primer.
2. Let your hair air dry as much as pos-
sible before you blow dry. If you have 
curly or wavy hair, pull it back into a 
tight bun on day one; then, the next 
day use an iron to shape it.
3. Switch up your hot tool usage: After 
you shampoo, blow dry your hair; on 
day two, use a curling iron or straight-
ener; on day three, slick strands back 
to avoid heat-styling. Then, wash and 
repeat.
12. Get a trim.
You need regular haircuts to ensure 
that your strands stay healthy and 
don’t break off at the ends. If you don’t 
want to loose a lot of length, ask your 
stylist for a “dusting,” so only the tips 
are snipped, which gets rid of dam-
aged ends, but maintains the length. 
Brook recommends going every two 
months and if you have a short or de-
fined cut, you will likely need to go in 
sooner.

12 Healthy Hair Habits You Should Adopt ASAP
Bad hair days are a bummer; that’s 
a beauty truth. But they are no 
joke: According to a Redbook poll, 
74% of women say a bad hair day 
makes them feel less confident. So, 
when your hair is in good shape, it 
undoubtedly looks better, and the 
chances of that happening are far 
less likely— or at least less fre-
quent.
The challenge is your strands are 
constantly prone to hair damage: 
dullness, thinning, dryness, break-
age, frizz, and more. With all these 

potential strand stresses, it’s no 
surprise that having healthy hair re-
quires effort to keep it looking lush. 
And while there isn’t a secret short-
cut to healthier hair, taking time to 
keep strands strong is worth the 
commitment. With small tweaks to 
your routine, maintaining great hair 
can be effortless.
Sunnie Brook, a Los Angeles-based 
celebrity hair dresser, shares 
her pro-tips to help you establish 
healthy habits in your haircare rou-
tine for great hair days ahead!

Source:https://www.goodhousekeeping.com/beauty/hair/a28494129/healthy-hair/
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پیش نشســت دومیــن همایش ملی 
برنامه درسی و اشتغال با حضور اساتید 
و صاحب نظران دانشگاهی، متخصصان 
صنعت و تجارت در دانشــگاه اصفهان 
برگزار شد. به گزارش وب سایت خبری 
UINEWS رســول رکنی زاده معاون 
پژوهش و فناوری دانشگاه ضمن تشکر از 
برگزارکنندگان این پیش نشست دغدغه 
مدیران استان و صنایع را اشتغال پذیری 
دانست و اظهار داشــت: مرکز بالندگی 
مسیر شغلی دانشجویان )CDC( یکی 
از نقاط عطف دانشــگاه بوده است که با 
قدرت شروع شــده و با قوت ادامه پیدا 
می کند. وی در ادامه افــزود: این مرکز 
تا کنون دوره های آموزشــی و حرفه ای 
بسیار خوبی برای دانشجویان گذاشته 
است و دانشگاه اصفهان از نظر برگزاری 
دوره های شــغلی رتبه برتــر را به خود 

اختصاص داده است.
معاون پژوهش و فناوری در ادامه تصریح 
نمود: شغل و شادکامی رابطه مستقیم 
دارند وقتی شــادکامی نباشــد امید از 
دست می رود. یکی از مهم ترین عوامل 
شادکامی اجتماعی مسئله اشتغال است. 
زیرا هویت افراد با شغلشــان سنجیده 
می شود و انسان ها به طور ذاتی تمایل به 

کار کردن دارند.
رکنی زاده با بیان ایــن مهم که هویت 
ماشــین با هویت انســان یکی نیست 
اظهار داشــت: امروز در بحث مدیریت 
استراتژیک به طور جدی هویت انسانی با 

هویت ماشین فرق دارد.
وی افزود: اگر یاد بگیریم که شغل مهم تر 
از پول است و هویت ما با شغل ما عجین 
شده به سمت رشد و پیشرفت حرکت 

خواهیم کرد.
رکنی زاده اظهار داشــت: خوشبختانه 
با راه اندازی مرکز بالندگی شــغلی در 
دانشــگاه اصفهان پروژه های مهمی در 
خصوص برنامه های آموزشــی طراحی 
شــده اســت. فردی که بــرای کاری 
انتخاب می شود بســیار مهم است که 
آمادگی پذیرش شغل را داشته باشد و 
دانشجویان به سمت کارآفرینی سوق 

داده می شوند
معاون پژوهش و فناوری ابراز امیدواری 
نمود کــه این پیــش نشســت بتواند 
مجموعه راهکارها و برنامه های اقدام را 
به ما بدهد و مرکز CDC دانشگاه بتواند 
یک سری راهکارهای عملیاتی کاربردی 

را دریافت نماید.
 محمدرضا نیلی دبیر علمی همایش در 

این پیش نشست ضمن بیان محورهای 
این همایش بین المللی اظهار داشــت: 
اولیــن همایــش در ســال ۱۳۹۹ در 
دانشگاه فردوسی مشــهد برگزار شد. 
وزارت علوم تحقیقات و فناوری در آغاز 
سال ۱۴۰۰ به دانشــگاه اصفهان اعلام 
نمود که این همایــش را برگزار نماید و 
به همت همکاران هفته آینده به صورت 
مجازی با حضور ۵ میهمان بین المللی 

در دانشگاه اصفهان برگزار می شود.
نیلی همچنیــن افــزود: در این پیش 
نشست، دیدگاه ها و نظرات در خصوص 
ارتباط هرچه قوی تر دانشگاه و صنعت 
مطــرح و مورد بحــث و بررســی قرار 
می گیرد. همچنین راهبردهای عملی 
در ارتباط با تربیت دانشــجوی اشتغال 

پذیر ارائه می شود.

 

گفتنی است خانم فاطمه سمیعی دبیر 
اجرایی همایش ضمن دعــوت از تمام 
دانشــگاهیان و صاحبان صنایع جهت 
شرکت در برنامه های مختلف همایش 
.ncco۱۴۰۰ که بطور مفصل در سایت

ui.ac.ir شــرح داده شــده است؛ این 
همایش را فرصتی جهت تقویت ارتباط 
هر چه نزدیک تر دانشــگاه با صنعت و 
جامعه و نیز توجه به رســالت دانشگاه 
در پرورش شایســتگی های شغلی در 

دانشجویان دانستند.
لازم به ذکر اســت که دکتر محمدرضا 
نیلی دبیر علمی، دکتر فاطمه سمیعی، 
دبیر اجرایی، دکتر پریســا نیلفروشان، 
دکتر فریدون شــریفیان، دکتر اعظم 
اسفیجانی و دکتر لیلا ترکی عضو کمیته 

برنامه ریزی این همایش ملی هستند.

برگزاری پیش نشست دومین همایش ملی برنامه درسی و اشتغال:

  شغل و شادکامی رابطه مستقیم دارند

با مشارکت جمعیت هلال احمر در هفته پدافند غیرعامل برگزار شد:

 اجرای مانور در خط 2 قطـار شهری کلانشهر اصفهان

رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان اصفهان گفت: همزمان با اولین روز از هفته 
نکوداشــت پدافند غیرعامل، مانور و تمرین آمادگی برای مقابله با حوادث احتمالی در 

اجرای پروژه خط 2 قطار شهری کلانشهر اصفهان برگزار شد. 
شهریار انصاری طادی هدف از برگزاری این مانور را آماده سازی همشهریان برای مقابله 
باحوادث احتمالی و اعلام آمادگی جمعیت هلال احمر برای امدادرســانی مناسب و به 
موقع به حادثه دیدگان دانســت و اظهار داشت: تمرین عملی برای ارتقاء آگاهی، حفظ 
خونسردی، امداد و کمک های اولیه، خروج اضطراری و اسکان اضطراری از دیگر اهداف 

برگزاری این مانور بود.
وی افــزود: ارزیابــی محل حادثــه توســط تیم های واکنش ســریع، جســت وجو 
و نجــات، آواربــرداری، حمــل مصــدوم و اســکان اضطــراری توســط تیم هــای 
 تخصصــی جمعیت هــلال احمــر از جملــه اقداماتی بــود کــه در این مانــور اجرا

 شد.
انصاری طادی تصریح کرد: در این مانور، ۱۵ تن از پرســنل و نجاتگران جمعیت هلال 
احمر شهرستان های اصفهان و نجف آباد به استعداد یک دستگاه آمبولانس و سه دستگاه 
خودروی امدادی، در قالب یک تیم ارزیاب، دو تیم جست و جو و نجات آنست و بیورادار، 
یک تیم تخصصی آوار و یک تیم اسکان اضطراری به مصدومان فرضی، خدمات لازم را 

ارائه کردند.

  اعلام آمادگی جمعیت هلال احمر شهرســتان اصفهــان برای آموزش به 
همشهریان

رئیس جمعیت هلال احمر شهرســتان اصفهان، در ادامه گفت: با توجه به حادثه خیز 
بودن کشور ما ایران، داشتن آمادگی لازم برای مقابله با این حوادث طبیعی در کاهش 

آسیب ها، تلفات و خسارات بعد از آن بسیار حائز اهمیت است.
وی اظهار کرد: بــا توجه به محله محور بــودن این مانور و همچنین بــه منظور انتقال 
آموزش های امدادی به ســطح جامعه و گســترش چتر آموزش همگانی، این جمعیت 

آمادگی خود را برای آموزش رایگان امداد و کمکهای اولیه به همه همشهریان اعلام 
می کند.

انصاری طادی در پایان خاطرنشان کرد: این مانور با مشارکت دستگاه های عضو شورای 
هماهنگی مدیریت بحران شهرستان از جمله جمعیت هلال احمر، سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی، سازمان قطار شهری، اورژانس، نیروی انتظامی، ادارات آب، برق، گاز و 
..... به منظور هماهنگی بیشتر برای امداد رسانی در زمان وقوع بحرانها و با حضور مدیر 
کل مدیریت بحران استانداری، شــهردار منطقه 2 و ۹، مدیر بحران شهرداری و دیگر 

مسئولین شهرستانی برگزار شد.
گفتنی است در پایان این مانور جلســه جمع بندی و ارزیابی نقاط قوت و ضعف مانور با 

حضور مسئولین و ارزیابان برگزار شد.

06
اخبار اصفهان: مدیر مخابرات منطقه اصفهان در جلسه شورای 
پایگاه بسیج این مجموعه با اعلام این مطلب گفت: گسترش فرهنگ 
خدمت خالصانه در قالب تفکر بسیجی، قطعاً دارای برکات زیادی 
برای جامعه است و مایه جذب افراد به بسیج خواهد شد. اسماعیل 
قربانی در این جلســه که حضور فرمانده پایگاه مقاومت بســیج 
مخابرات منطقه اصفهان و اعضای شورای این پایگاه در ساختمان 
شهید حاج قاسم سلیمانی برگزار شد؛ با اشاره به ویژگی های یک 

فرد بسیجی اظهار کرد: خدمت خالصانه و جدیت در انجام وظایف 
کاری، یکی از بارزترین ویژگی های یک فرد بسیجی است و هر فرد 
منتصب به این شجره طیبه باید با فعالیت مؤثر و خالصانه در حیطه 

وظایف خود، باعث افتخار بسیج و بسیجیان باشد.
وی افزود: حضور پررنگ بسیج باید در همه حوزه ها از جمله: اقدامات 
فرهنگی- اجتماعی، فعالیت های سازمانی مرتبط به جامعه، فضای 
مجازی، مدیریت بحران و پدافند غیر عامل مشهود باشد و در مواقع 

ضروری به عنوان یک توان بالقوه، بتوان از ظرفیت های آن استفاده 
کرد.

قربانی اهتمام بسیج به مسائل فرهنگی را از اوجب واجبات دانست و 
بیان کرد: یکی از موضوعاتی که دغدغه مقام معظم رهبری نیز هست 
بحث فضای مجازی است که باید بسیج در این زمینه با برنامه ریزی 
و استفاده حداکثری از ظرفیت های انسانی موجود، زمینه را برای 

اشاعه فرهنگ غنی اسلامی-ایرانی در این فضا فراهم کند.

مدیرمخابرات منطقه اصفهان در جلسه 
شورای پایگاه بسیج مطرح کرد:

یکی از نمودهای تفکر 
بسیجی خدمت خالصانه 

است

اقتصاد استان

2 نیــروگاه اصفهان و شــهید 
منتظری کــه درون و نزدیک 
شــهراصفهان قرار گرفته اند به 
ترتیــب ۸۳۵ و ۱۶۱۶ مگاوات 
برق درشــرایط نامــی تولید 
می کنند که درحالــت واقعی 
مجموعــاً بیــش از ۶۰ درصد 
برق اســتان اصفهــان را تولید 
می کنند. این 2 نیروگاه علاوه بر 
تأمین برق بخش های خانگی و 
تجاری، مصارف صنعتی صنایع 
کوچک و بزرگ اصفهان را نیز 
تأمین می کنند. خوشبختانه از 
سال ۱۳۹۳، سوخت مازوت این 
دو نیروگاه قطــع و گاز طبیعی 
به طــور کامــل جایگزین آن 
شــد. به همین جهت آلودگی 
هوای اصفهان تا ســال ۱۳۹۷ 
روند نزولی داشــت اما به دلیل 
تغییرات اقلیمــی و در نتیجه 
کاهش وزش بــاد و بارندگی ها 
آلودگی هوای شــهر اصفهان 
مجدداً روند صعــودی به خود 
گرفــت. هرچنــد گاز طبیعی 
اثرات زیان آورکمتری نسبت به 
سوخت های فسیلی دیگر دارد 
اما به دلیل دمای بالای احتراق، 
انتشار اکسیدهای نیتروژن آن 
زیاد اســت. مصرف گاز این دو 
نیروگاه بســیارزیاد وبیش از ۳ 
برابر مصــرف گازبخش خانگی 
اصفهان است؛ از این رو انتشار 
اکســیدهای نیتــروژن دراین 
دو نیروگاه بالا بوده و ســالیانه 
حــدود ۷۰۰۰ تــن آلاینــده 
اکســیدهای نیتروژن درشهر 
منتشــرمی کنند.  اصفهــان 
تصویرماهواره ای شکل زیرکه 
در 2۰ مهــر ۱۴۰۰ دراســتان 
اصفهان گرفته شــده اســت، 
نشــان می دهــد کــه غلظت 
دی اکسید نیتروژن گازدراطراف 
نیروگاه هــای اصفهــان، زواره 
وکاشان زیاد است. غلظت زیاد 
اکســیدهای نیتــروژن ایمنی 
ریه ها را در برابر عفونت کاهش 
داده و می تواند مجاری تنفسی 
انســان را تحریک کند و باعث 
ســوزش و التهاب ریه ها و بروز 
مشکلات تنفسی شود. این گاز 
در معرض تابش خورشید، ذرات 
معلق ریــز و ازن تولید می کند 
که خطرات بسیار زیادی برای 
سلامت انسان دارد. هم اکنون 
پس از ذرات معلق، اکسیدهای 
نیتــروژن و ازن مهمتریــن 
گازهــای آلاینــده موجود در 
اصفهان هستند که منشأ اصلی 
آن خودروهــا، نیروگاه هــای 
حرارتی و صنایــع تولید آهن و 
فولاد هســتند. به دلیل کمبود 
برق در کشــور راهــکار عملی 
کوتاه مدت برای کاهش آلاینده 
اکسیدهای نیتروژن نیروگاه ها 
نیســت اما از هم اکنون باید به 
دنبال طرح های جابجایی این 
نیروگاه هــا )به ویــژه نیروگاه 
اصفهان که هم اکنــون داخل 
شــهر قرار گرفته و مصرف آب 
بالایــی دارد( بــود. ۷۰ درصد 
بــرق نیروگاه هــای اصفهــان 
صرف صنعت می شود و بخش 
عمده ای از بــرق تولیدی این 
دو نیروگاه صرف صنایع بزرگ 
نظیر پالایشگاه ها و پتروشیمی 
اصفهــان و نیز فــولاد مبارکه 
)که نیــاز کل کشــور را تأمین 
می کنند( می شود. از این رو نه 
تنها این صنایــع آلاینده های 
بســیاری به اصفهــان تحمیل 
می کننــد، بلکه مصــرف برق 
آن هــا نیــز موجــب آلودگی 
مضاعف این شــهر شده است. 
لذا نباید به بهانه کمبود گاز در 
زمستان، شهروندان اصفهان را 
به دلیل مصرف زیاد گاز و برق 
خانگی مقصر دانست و سوخت 
نیروگاه ها را به مازوت تغییر داد. 

یادداشت
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 نقش نیروگاه ها 
در آلودگی هوای 

اصفهان

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: شهرداری 
اصفهان نســبت به تکمیل و اجرای طــرح جامع جمع آوری و 
هدایت روآناب های سطحی به منابع آب زیرزمینی این کلانشهر 

سریع تر اقدام کند.
منصور شیشــه فروش با بیان اینکه در مناطقی از کلانشــهر 
اصفهان به ویژه شمال این شهر امروز 2۰ میلیمتر بارندگی شد، 
اظهار داشت: ماهیت این بارش ها نقطه ای و در مناطق مختلف 
زمان و مکان آن متغیر بود که سبب آبگرفتگی منازل مسکونی 
و پس زدگی فاضلاب در برخی مناطق شهر از جمله خیابان های 
زینبیه، هفتون، هزار جریب، بزرگمهر، شمس آبادی، صباحی، 

پروین، آذر بهرام و …شد.

  ضرورت تقویت سیل بندها در شهر اصفهان
وی با اشــاره به آبگرفتگی پل هــا، زیرگذرهــا و بزرگراه های 
شــهر اصفهان، ادامه داد: ســتاد ســیل شــهرداری و آتش 
 نشانی فعال شــده و نسبت به بازگشــایی و تخلیه معابر اقدام 

کردند.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان بــا بیان اینکه 
بارش های حدی در شرایط خشکسالی و خشکی گاهی منجر به 
جاری شدن روانآب و سیلاب های فصلی می شود، ابراز داشت: 
دستگاه ها و شهرداری در زمینه سیل ضرورت دارد که این امر 
را پیگیری کنند؛ شــهرداری طرح جامع جمع آوری و هدایت 
روانآب های سطحی و تقویت سیل بندها در کلانشهر اصفهان 

را اجرا کنند.
شیشه فروش خاطرنشان کرد: شهرداری طرح جامع هدایت و 
جمع آوری رواناب های سطحی را با دانشگاه در دست مطالعه 
دارد اما ضروری است که هر چه زودتر آن را با هدف جلوگیری از 
روانآب و بروز خسارت و جمع آوری و تغذیه منابع آب زیرزمینی 
شهر اصفهان با توجه به تشدید فرونشست زمین در این خطه، 

تکمیل و اجرا کند.
وی با تاکید بر اینکه هماهنگی شهرداری و آبفا استان اصفهان 
برای هدایت روانآب ها به چاه های جذبی ضروری است، اضافه 
کرد: همچنین مســیر مادی ها و رودخانه برای جاری شــدن 

روانآب ها باید بازگشایی شود.

  وقوع روانآب در کمشچه خسارت برجا گذاشت
مدیرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان با اشــاره به 
بارش های شبانه روز گذشــته در سطح استان گفت: بیشترین 
میانگین بارشی به ترتیب از نطنز با ۳۵.۷ میلیمتر، اردستان 2۶، 
گلپایگان ۱۸، مهاباد اردستان ۱۶، زواره ۱۴، کاشان ۱۳، بادرود 
۱2، آران و بیدگل ۱۰، نائین ۹، خوانسار و میمه پنج، چادگان 
چهار، نجف آباد سه میلیمتر بوده که این بارش ها منجر به جاری 
شدن رواناب و آبگرفتگی بخشی از منازل شهر کمشچه از توابع 

شهرستان برخوار شد.
شیشه فروش با بیان اینکه جز شهر کمشچه خسارت حوادث 
جوی گزارش نشد، ادامه داد: شــهر نطنز با وجود ۳۶ میلیمتر 
بارندگی مورد خاصی نداشــت زیرا بیــش از ۱۰۰ کیلومتر از 
رودخانه های این شهرستان لایروبی و طرح های پیشگیری از 

سیل در این منطقه پیشتر اجرا شده بود.

  کاهــش 6 تا ۱0 درجــه ای دما در اصفهــان و خطر 
سرمازدگی

وی با اشاره به اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از ۶۰۰ 
کیلومتر از رودخانه ها و مســیل های استان اصفهان بازگشایی 
و برای حفاظت از مناطق مسکونی در برخی شهرها سیل بند 
ایجاد شده است، اظهار داشــت: نیروهای راهداری هم اکنون 
در ۴2 راهدارخانه مستقر هســتند و نمک و شن مناسب برای 
بازگشــایی راه ها و همچنین تخلیه رسوبات از دهانه مسیل ها 

پیش بینی شده است.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با اشاره به ورود 
توده هوای سرد از امروز جمعه به استان و ماندگاری آن تا روز 
سه شنبه ۱۸ آبان ماه، خاطرنشان کرد: دما بین ۶ تا ۱۰ درجه 
ســانتیگراد افت خواهد کرد از این رو به کشاورزان و باغداران 
توصیه می شود نسبت به تأمین سوخت، عایق بندی کندوهای 
عسل، تأمین کود مناسب و تنظیم دمای گلخانه ها، مرغداری ها 

و دامداری ها با همکاری جهادکشاورزی اقدام کنند.
شیشــه فروش افرود: دامــداران از چــرای دام در ارتفاعات 
خودداری کرد و هم استانی ها از کوهنوردی و یا تردد در حاشیه 
رودخانه ها خودداری کنند ضمن اینکه در صورت تردد جاده ای 

تجهیزات زمستانی همراه داشته باشند.

  دو حادثه جاده ای ۵ مصدوم داشت
وی همچنیــن به دو مــورد حادثه جــاده ای امروز اشــاره و 
اضافه کــرد: در حادثه برخــورد اتوبوس و کامیــون در محور 
بادرود- اردســتان یک نفر )راننده کامیون( مصدوم شد و در 
حادثه دیگر در آزادراه کاشــان- قم بر اثر لغزندگی و برخورد 
اتوبوس با گاردریل و تصادف زنجیره ای دو دســتگاه ســواری 
به این اتوبوس، چهار نفر مصدوم شدند. مسافران این اتوبوس 
 که راهی کــرج بودند یا اتوبــوس دیگری به ســفر خود ادامه 

دادند. 

مدیریت بحران

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:

 شهرداری اصفهان طرح
 هدایت روانآب های سطحی را اجرا کند



 Check Point( شرکت امنیت ســایبری چک پوینت ریســرچ
Research( یک کمپین بزرگ فیشــینگ موتورهای جستجو را 
شناسایی کرده که منجر به ســرقت حداقل نیم میلیون دلار ارز 

دیجیتال از کاربران شده است.
طبق گزارش ها، در این کمپین کاربران کیف پول های رمزارزی 
 )Phantom( و فانتوم )MetaMask( محبوبی همچون متامسک
و همچنین، پلتفرم های معاملاتی شناخته شــده مانند پنکیک 
سواپ )PancakeSwap( و یونی ســوا )Uniswap(، هدف قرار 
گرفته اند. در همین راستا، چک پوینت ریسرچ می گوید: در آخر 
هفته گذشته، چک پوینت ریسرچ با صدها حادثه مواجه شد که 
در آن، ســرمایه گذاران رمزارز هنگام تلاش برای دانلود و نصب 
کیف پول های رمزارزی معروف یا مبادله ارزهای دیجیتال خود 

در پلتفرم های معاملاتی رمزارزی مانند پنکیک ســواپ یا یونی 
سواپ، پول خود را از دست دادند. به گفته چک پوینت ریسرچ، در 
این کمپین کلاهبرداران تقریباً به طور کامل وبسایت های قانونی 
را جعل کرده اند: محققان ما چندین وبسایت فیشینگ را شناسایی 
کردند که بسیار شبیه به وبســایت اصلی هستند. به گزارش این 
شرکت امنیت ســایبری، برای دامنه کیف پول فانتوم، کاربران 
phantonn.« یا »phanton.app« با دامنه های فیشــینگ مانند

app« روبرو بودند که بسیار شبیه به دامنه رسمی این کیف پول 
به آدرس »phantom.app« است. همین تاکتیک در مورد کیف 
پول متامسک نیز صدق می کرد و دامنه هایی جعلی و تقلبی مانند 
»MètaMask« از طریق کمپین های تبلیغاتی گوگل نشان داده 
می شد. در مورد کیف پول متامسک، کلاهبرداران همچنین سعی 

در سرقت کلیدهای خصوصی کاربران برای دسترسی به دارایی 
موجود در کیف پول آنها داشــتند. آن چه این کمپین فیشینگ 
را منحصربه فرد می کند، این واقعیت اســت کــه کلاهبرداران 
لینک های فیشــینگ را مانند کلاهبرداری های فیشینگ سنتی 
از طریق ایمیل ارســال نمی کنند. در عوض، آن ها از کمپین های 
تبلیغاتی گوگل استفاده می کنند تا وقتی کسی یک کلمه کلیدی 
را جستجو می کند، وبسایت های فیشینگ آن ها قبل از وبسایت 

اصلی ظاهر شوند.
کاربران برای محافظت از دارایی های رمزارزی خود در برابر چنین 

حملاتی، چه کاری می توانند انجام دهند؟
کاربران باید قبل از هر چیز، آدرس وبسایت را به دقت و چندین بار 
بررسی کرده و از رسمی و قانونی بودن آن اطمینان حاصل کنند. 
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این غول استریمینگ آمریکایی 
تا به حال چند پروژه اوریجینال 
عربی تولید کرده که بیشتر آن ها 
در مصر و اردن تهیه شــده اند. 
نت فلیکس قصد دارد با همراهی 
یک استودیوی کویتی آزمایشگاه 
نویســندگان را راه اندازی کند. 
نت فلیکــس به طور مــداوم در 
حــال گســترش مخاطبانش 
در دنیــای عرب بــوده و حالا با 
یک اســتودیوی کویتی به نام 
ان سی آی جی همراه شد تا یک 
آزمایشگاه نویسندگان راه اندازی 
کند که شــش پروژه سریالی از 
نویســندگان اهــل کویــت و 
عربستان تولید می کند. برنامه 
این است که پروژه آن ها تبدیل به 
محصولاتی آماده عرضه به بازار 
شــود که این غول استریمینگ 
بتواند حق پخش نخست آن را 
داشته باشد. این نخستین باری 
اســت که نت فلیکــس چنین 
ابتکاری در منطقه خاورمیانه و 
شمال آفریقا راه اندازی می کند. 

تاخت و تاز تیگوها در بازار خودرویی ایران،

 همکاری نت فلیکس با کویت برای تیگو 7 بعد از تیگو 8 آمد!
 تولید 6 سریال کویتی و سعودی؛

 غول بزرگ استریم
 در همکاری با همسایه 

خلیجی ایران

اقتصاد نوین

شرکت امنیت سایبری چک پوینت 
ریسرچ فاش کرد:

سرقت نیم میلیون 
دلار با کیف پول های 

جعلی!

شــرکت مدیران خــودرو به دنبــال ارتقای 
محصولات، تصمیم گرفته که با معرفی تیگو 
7 پرو نوسازی ســبد تولیدات خود را سرعت 
ببخشد و در همین راستا، خودروهای جدیدی 
را به بازار معرفی می کند. پس از معرفی تیگو 
8 پرو اکنون نوبت به تیگو 7 پرو رسیده است. 
کراس اوور جدیدی که مشــتریان در آینده 
نزدیک، موفق به دیــدار آن در ایران خواهند 

شد.

     ویژگی های تیگو 7 پرو
جلو پنجره تیگو 7 پرو بر اساس طرح ماتریسی 
سه بعدی طراحی شده که با ایجاد بازی نور و 

سایه، یک اثر هنری پرسپکتیو به وجود آورده 
است. چراغ های جلو تیگو 7 پرو هم که از نوع 
LED ماتریسی هســتند، در بالاترین ارتفاع 
ممکن و در نزدیکی محل اتصال جلو پنجره و 
کاپوت قرار گرفته اند. به لطف این چراغ های، 
تیگو 7 پرو چهره ای فریبنده و با شخصیت به 
خود گرفته است. خطوط برجسته روی بدنه 
تیگو 7 پرو از ترکیب ســه خط غلیظ تشکیل 
یافته اند. حالت شــیب دار سقف خودرو که از 
جلو به سمت ستون C امتداد پیدا کرده است، 
در کنار اسپویلر اضافه شــده به بالای شیشه 
عقب، چهره کلی این کــراس اوور جذاب را 

آیرودینامیک تر نشان می دهد.

 LED ویژگی ظاهری بارز تیگــو 7 پرو، چراغ
پیوســته در عقب اســت که با توجه به فرم 
هندسی خاص، عرض خودرو را بیشتر جلوه 
می دهد و حس پایداری به بیننده القا می کند. 
هنوز مدیران خودرو در مورد نوع موتور بکار 
رفته در این خودرو برای بازار ایران اطلاعاتی را 
ارائه نداده ولی این خودرو در بازارهای جهانی 
با موتور 1.5 لیتری با 147 اسب بخار قدرت و 
210 نیوتون متر گشتاور ارائه می شود. پروژه 
طراحی تیگو 7 پرو توسط یک تیم بین المللی 
اجرا شده است. سرپرست این تیم که » استیو 
یام » نام دارد، وظیفه اصلــی طراحی ظاهر 

خودرو را بر عهده داشته است.
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خبــر اول

نماینده مردم سلســله و دلفــان در مجلس 
شــورای اســلامی گفــت: کشــت گیاهان 
دارویــی اقتصــاد کشــاورزی را متحــول 
می کند. دکتر یحیــی ابراهیمی در گفت وگو 
با ایســنا اظهار کرد: کشــت گیاهان دارویی 
اســتراتژی بخش کشــاورزی بوده و لرستان 
در این راستا از مزیت فوق العاده ای برخوردار 
اســت. وی با تاکید براینکه در لرستان کشت 
گیاهان دارویــی ارزش افــزوده بالایی دارد، 
اضافه کــرد: این نوع کشــت منجر به کاهش 
 هزینه هــا شــده و کشــاورزی را اقتصادی

 می کند.
نماینده مردم سلســله و دلفــان در مجلس 
شورای اســلامی یکی از مســیرهای توسعه 
لرستان را تبدیل کشاورزی سنتی به صنعتی 

عنوان کرد.

وی با بیان اینکه با این تغییر رویه کشاورزان 
قطعاً شاهد کشــاورزی اقتصادی در لرستان 
خواهیم بــود، تصریح کــرد: در این راســتا 
قطعــاً انجام کارهــای دانش بنیان از ســوی 
 مراکز علمی و دانشــگاهی جوابگــو خواهد 

بود.
ابراهیمی گفت: جهاد دانشــگاهی با ترویج و 
انجام کارهای دانش بنیان در لرستان می تواند 
کشت کشــاورزان را به سمت ارتقای سلامت 

غذایی جامعه سوق دهد.
وی امنیــت غذایی جامعــه را موضوعی مهم 
برشمرد و افزود: متاسفانه شاهدیم در بسیاری 
از کشت ها از سموم استفاده می شود که این امر 
می تواند وضعیت سلامت جامعه را به مخاطره 

بیندازد.
نماینده مردم سلســله و دلفــان در مجلس 

شورای اسلامی بیان کرد: ضرورت دارد جهاد 
دانشگاهی لرســتان با نگاه علمی و محوریت 
تأمین غذای ســالم اولویت خاصی را در نظر 
بگیرد و به ایــن موضوع ورود جدی داشــته 
باشــد. ابراهیمی اظهار کرد: جهاد دانشگاهی 
لرستان با داشتن توان علمی و نیروی انسانی 
توانمد و متخصص می تواند در راستای توسعه 
لرســتان به مزیت های اصلی اســتان نظیر 
گردشگری، کشاورزی، کشت گیاهان دارویی 
 و حتی توریســم درمانی و ... ورود جدی پید

 کند.
به گزارش ایسنا، کشت و اهلی سازی گیاهان 
دارویی نظیر به لیمو، آویشن، نعناع فلفلی، گل 
گاوزبان، مورد، رازیانه، شــمعدانی عطری و... 
در مجتمع تحقیقات گیاهــان دارویی جهاد 

دانشگاهی لرستان انجام می شود.

یک نماینده مجلس:

کشت گیاهان دارویی اقتصاد کشاورزی را متحول می کند
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

 مردی با 
دستان طلایـی

در طی دو روز در سال گذشته 
 Alfred Lin میلادی آلفرد لین
نتیجه دو سرمایه گذاری از ۱۰ 
سرمایه گذاری بزرگش را در 
بازار سهام دید. او در دسامبر 
ســرویس ســفارش آنلاین 
 DoorDash غذای دورداش
در بورس نیویورک لیســت 
و ارزش آن ۶۰ میلیــارد دلار 
برآورد شــد. روز بعد نوبت به 
دیگر ســرمایه گذاری آقای 
لین رســید که او از نخستین 
ســرمایه گذاران آن بــود. 
استارتاپ مشهور Airbnb که 
این یکی بعد از ورود به بورس 
نزدک بــه ارزش ۷۹ میلیارد 
دلار رســید. موفقیــت این 
دو اســتارتاپ به تنهایی ۲۱ 
میلیــارد دلار – حداقل روی 
کاغذ – برای آقای آلفرین لین 
و شرکت سرمایه گذاری اش 
ســکویا Sequoia ثــروت 
ایجاد کــرد. آلفــرد لین اما 
صرفاً یک ثروتمند کلاسیک 
که پول زیادی بــه ارث برده 
باشد نیست. او متولد تایوان 
است و در سن شش یا هفت 
سالگی به همراه والدینش به 
نیویورک مهاجــرت کرد. او 
سالها بعد در رشته ریاضیات 
در هــاروارد و بعــد آمار در 
اســتنفورد تحصیل کرد. او 
 Tony در هاروارد با تونی شی
Hsieh بنیانگذار اســتارتاپ 
مشــهور فــروش کفــش 
Zappos آشــنا شــد. در آن 
زمان آقای لیــن یک پیتزای 
کامــل را می خریــد و بعــد 
برش هــای آن را جداگانه به 
دانشجویان دیگر می فروخت 
و تونی شــی یکی از بهترین 
مشــتریان او بود. در ســال 
۱۹۹۶ لین تحصیل دکتری 
خــود را کنار گذاشــت تا به 
تونی شــی ملحق شود. لین 
به عنوان مدیر مالی به شرکت 
LinkExchange پیوســت 
که بعداً مایکروســافت آن را 
۲۵۶ میلیون دلار خریداری 
کــرد. در فاصلــه ۲۰۰۵ تا 
۲۰۱۰ به همراه تونی شــی 
ســرمایه گذاری  شــرکت 
Frogs را راه انــدازی کــرد. 
یک انکوباتور )شــتابدهنده( 
برای شــرکت های نوپا بود. 
بعــداً او بــه عنــوان رییس 
هیــات مدیره و مدیــر مالی 
در شرکت Zappos فعالیت 
کرد. او تقریبــاً تمام عملیات 
مالی این خرده فروش کفش 
را برعهده داشــت تا اینکه در 
 Zappos سال ۲۰۰۶ آمازون
را به قیمت ۱.۲ میلیارد دلار 
خرید. لین در ســال ۲۰۱۰ 
شرکت Zappos را ترک کرد 
تا به عنــوان پارتنر به یکی از 
مشــهورترین شــرکت های 
سرمایه گذاری سیلیکون ولی 

بپیوندد: سکویا.
در ســیلیکون ولی او مشهور 
 »Midas touch« به داشــتن
است چیزی به معنی »دست 
خدا« که در هر شــرکتی که 
کار می کند آن شرکت توسط 
دیگــر شــرکتها خریداری 
می شــود. همین مــاه مجله 
فوربس بــا تیتر انگشــتان 
طلایی مطلبــی دربــاره او 
نوشته که دســت به هر چه 

می گذارد موفق می شود. 

)ریپلای( مکالمــات و دانلود شبکه اجتماعی صوتی کلاب هاوس امکان ضبط و پاسخگویی مستقیم 
ســایت های دیگــر را عرضه کلیپ هــای ۳۰ ثانیه ای بــرای به اشــتراک گذاری در ایــن پلت فرم یا 

عرضــه می کند. کلاب هاوس اعلام کرد این اپلیکیشن همچنین قابلیت جست وجوی  را  بهبودیافتــه ای 
کاربران و کلاب هایی که بر اســاس خواهد کرد که به افــراد برای پیداکــردن اتاق های صوتی زنده و برنامه ریزی شــده، 

علاقه مندی های خاص تشــکیل شــده اند، کمک می کند. قابلیت های جدید با هدف کمک بــه تولیدکنندگان محتوا در 
کلاب هاوس برای توسعه مخاطبان عرضه می شود، آن هم درست زمانی که رقیبان فناوری بزرگ تری مانند فیس بوک و توییتر 
قابلیت های صوتی اجتماعی رقیب را معرفی کرده اند. پل دیویسون، یکی از خالقان و مدیر اجرایی کلاب هاوس در مصاحبه ای 
گفت: در حال حاضر رشد کردن برای تولیدکنندگان محتوا بسیار دشوار است. هر زمانی که به ایجاد یک لحظه عالی یا یک 
نقل قول خوب کمک کنید، می توانید آن را به شکل گسترده ای به همراه لینکی به اشتراک بگذارید که افراد را درباره جایی 

که به کلاب می توانند ملحق شوند، راهنمایی می کند.

کلیپهای۳۰ثانیهایبهکلابهــــــــاوسمیآید

 خاطرات استارت آپی
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 »آلفرد لین«

 را بهتر بشناسیم؛

معرفی تیم های برتر رویداد کارآفرینی »نوجوان کـارآ«

نوجوانانیکه»کــارآ«شدند
اخبار اصفهان: تیم های سرای کتابخوانی، اصفهان لاین و اتاق قرمز پس 
از ارزیابی هیات داوران به عنوان تیم های برتر نخستین رویداد کارآفرینی 

نوجوان کارآ معرفی شدند.
رویداد کارآفرینی نوجوان کارآ از تیرماه امسال به شکل متمرکز و با برگزاری 
جلسات اتاق فکر با حضور رئیس اداره فرهنگی سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی، مســئول خانه جوان، مســئول خانه نوجوان و مدیر عامل مرکز 
نوآفرینان امین، با هدف کارآفرین پروری نوجوانان و والدین و افزایـــش 

آگاهی و مهارت در حوزه کارآفرینی آغاز به کار کرد.
به گفته سیدصالح خشوعی رئیس اداره فرهنگی سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان، پس از اطلاع رســانی در تمام مناطق شهری 
به ویژه فرهنگسراها برای شرکت در این رویداد حدود ۲۴۰ نفر از نوجوانان 
و جوانان ثبت نام اولیه داشتند و پس از برگزاری پیش رویدادهایی با موضوع 
طراحی مســیر شــغلی برای والدین و نوجوانان و ارزیابی اولیه به وسیله 
تست رغبت شناسی شــغلی هالند برای ۱۵۰ نفر، در نهایت ۱۱۰ نوجوان 
به طور مستمر در کارگاه های برنامه توسعه فردی، ترسیم نقشه ذهنی، بوم 
مدل کسب و کار، مسئله شناسی و راه حل یابی و نیز کارگاه های تخصصی 
صداپیشــگی، طراحی و نقاشی، عکاســی، تئاتر و بازیگری، نویسندگی و 
داستان نویسی شــرکت کردند. همچنین برای بیش از ۱۰۰ نفر از والدین 

کارگاه های تخصصی برگزار شد.
این تلاش ها و برگزاری جلســه ایده پردازی رویداد نوجوان کارآ در نهایت 
منجر به ارائه ۲۲ ایده شــد که ۹ ایده به مرحله تیم سازی و ورود به مرحله 
نهایی رســیدند. این نوجوانان و جوانان به مدت ۱۲۰ ساعت در جلسات 
مشاوره و منتورینگ تخصصی شرکت کرده و بوم مدل کسب و کار خود را 

تکمیل کردند.
گروه کهکشان صفر و یک پرومینو، گروه ایده نوجوان کارآ، گـــروه رسانه 
آنلاین نوجوان )نوبین(، گروه ققنوس، گـروه اتاق قـرمز، گروه هاتف، گروه 
اصفهان لاین، گروه اپ مجری و گروه سرای کتابخوانی تیم های راه یافته به 
مرحله نهایی بودند که صبح جمعه ۱۴ آبان در فرصت تعیین شده ایده های 
کارآفرینانه خود را از جنبه هایی چون راه حل، مأموریت، ارزش پیشنهادی، 
استراتژی ورود به بازار کار، مقایسه با رقبا و برآورد بازار در حضور مسئولان 
شــهری، کارآفرینان اصفهانی، هیئت داوران و والدین خود در هنرسرای 

خورشید به معرض قضاوت هیئت داوران گذاشتند.

   دنیای نوجوانان نسل امروز دنیای متفاوتی نسبت به نسل گذشته است
معاون فرهنگی شــهردار اصفهان با حضور در اختتامیه رویداد »نوجوان 
کارآ«، گفت: باید ایمان داشته باشیم نوجوانان می توانند با کمک، همراهی 

و دعای خیر والدین و باور داشتن آنها به جایگاه های بزرگی برسند.
مجتبی شاه مرادی ضمن تقدیر از حضور خانواده ها در این مراسم از والدین 
خواســت قدر نوجوانان خود را بدانند و اظهار داشــت: به واسطه فرزندان 
نوجوان خود شاهد دنیای متفاوت آنها هستم. دنیای نوجوانان نسل امروز 
دنیای متفاوتی نسبت به نسل گذشته است و اجراهای امروز این موضوع را 
به خوبی نشان داد که بیانگر تفاوت و فاصله دیدگاه های نوجوانان با والدین 

آنها است.
وی افزود: باید باور کنیم که در زمانه متفاوتی زندگی می کنیم و ایمان داشته 
باشــیم نوجوانان می توانند با کمک، همراهی و دعای خیر ما والدین و باور 

داشتن آنها به جایگاه های بزرگی برسند.
وی خطاب به نوجوانان حاضر در اختتامیه رویداد نوجوان کارآ تصریح کرد: 
به عنوان یکی از مسئولان فرهنگی شــهر اصفهان تمام قد از شما حمایت 
خواهم کرد و امیدوارم طرح های خوبی مانند »توان هفت« به همت شــما 

در شهر اصفهان تداوم یابد.
معاون فرهنگی شــهردار اصفهان ادامه داد: تلاش می کنیم زمینه را برای 
رشد فرزندان شــهر اصفهان فراهم کنیم و درخواســت من این است که 
به برخی ناامیدی ها و فضاهای یأس آلود توجــه نکنید، چون اصفهان زیبا 
و دوست داشتنی و ایرانی که قلب همه ما برای آن می تپد به انرژی و توان 
نوجوانان و جوانان نیاز دارد و آینده بسیار روشنی در انتظار اصفهان و ایران 

است.
شاه مرادی خطاب به مسئولان شهر و کشور تصریح کرد: امروز مسئولیت ما 
بسیار سنگین تر از گذشته است و بسیاری از مهاجرت ها و فضای ناامیدی که 
گاهی بر زندگی فرزندان ما سایه می افکند، ناشی از بی تدبیری های ماست. 
امیدوارم در هر مســئولیتی همت کنیم و با اراده جمعی اتفاقات خوبی را 
رقم بزنیم و تنها کافی اســت که زمینه ها را فراهم کنیم و به موفقیت باور 

داشته باشیم.
در آیین اختتامیه این رقابت ها، هیات داوران متشــکل از ابراهیم زرگران، 
امیرفربد فرید، محمدحسین اژه ای و محمد قطبی پشت میز داوری مستقر 
شدند و سپس گروه های شرکت کننده بر روی صحنه حضور یافته که هر 
گروه چهار دقیقه برای ارائه طرح فرصت داشت و سه دقیقه نیز به پرسش 
و پاسخ هیات داوران و پاسخگویی به سؤالات آن ها درباره طرح اختصاص 

داشت.
   سطح ایده های ارائه شده در اصفهان از دیگر شهرها بالاتر است

در ادامه حجت الاسلام محمد قطبی خطاب به نوجوانان شرکت کننده در 
رویداد گفت: فعالیت شما از فردا به طور جدی شروع می شود و فارغ از بحث 

برگزاری رویداد، باید برای عملیاتی کردن برنامه هایتان تلاش کنید.
وی ادامه داد: به عنوان داور در رویدادهای کارآفرینی زیادی در شهرهای 
مختلف کشور حضور داشــته ام اما معتقدم ســطح ایده های ارائه شده در 
اصفهان از دیگر شهرها بالاتر است که از شهرداری اصفهان بابت برگزاری 

دوره های کارآفرینی و توجه ویژه به نوجوانان تشکر می کنم.

   تجربه ای که نوجوانان طی می کنند، برای آینده آن ها تاثیرگذار خواهد 
بود

محمد حســین اژه ای، دیگر داور رویــداد کارآفرینی نوجــوان کارآ ابراز 
امیدواری کرد و افزود: تجربه ای که نوجوانان در طول برگزاری این رویداد 
و با شرکت در دوره های آموزشــی و فراگرفتن اصول کارآفرینی به دست 

می آورند، برای آینده آن ها تاثیرگذار خواهد بود.

   رشد کارآفرینی در جامعه، نیازمند فرهنگ و قانون
امیرفربد فرید، یکی دیگــر از داوران این رویداد نیز با بیــان اینکه از ارائه 
نوجوانان لذت بردم، یادآور شد: رشد کارآفرینی در جامعه، نیازمند فرهنگ 
و قانون بوده و خوشحالم که شــهرداری اصفهان به این موضوع ورود پیدا 

کرده است.
وی تصریح کرد: در قوانین کســب و کار ۱۳ معیار در نظر گرفته شده که 
ایران در زمره پایین ترین رده ها جای گرفته اما از لحاظ پتانسیل کارآفرینی 
رتبه نهم را دارد و ضروری است که برای استفاده از این حجم توانایی برنامه 

ریزی کلانی انجام گیرد.

   در هر ایده کارآفرینی، محوریت با مشتری است
ابراهیم زرگران، آخرین داوری بود که به بیــان نظراتش پرداخت و گفت: 
نوجوانان شرکت کننده در این مسابقه، اگر می خواهند در مقوله کارآفرینی 

فعالیت کنند، باید تفکر رویداد محوری را از خود دور کنند.
وی ادامه داد: خوشبختانه امروزه حمایت از کارآفرینی نوجوانان و جوانان، 
از سطح خانواده به سطح جامعه رسیده و شهرداری اصفهان در این حوزه 
برنامه های خوبی را اجرا کرده است. زرگران بیان داشت: نباید این تصور را 
داشته باشید که مشتریان ایده شما، خانواده و نزدیکانتان هستند و در هر 

ایده کارآفرینی باید به مشتری فکر کنید زیرا محوریت با مشتری است.

   نوجوانان سرشار از حس های خوب زندگی
همچنین فاطمه اکبرزاده مســئول خانه جوان سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان در این مراسم با اشاره به آموختن داشتن برنامه 
توسعه فردی، چشم اندازنویسی، هدف گذاری و داشتن مأموریت در زندگی 
به نوجوانان در رویداد نوجــوان کارآ گفت: در طول این رویداد یاد گرفتیم 

چگونه کار تیمی انجام دهیم.

وی با هم کار کردن و با هم بودن، داشتن اتحاد و انسجام، مهرورزی، صبور بودن و داشتن قدرت 
استدلال بدون رنجاندن یکدیگر، تقسیم کار، مشــورت، تحقیق و پژوهش و بررسی را از دیگر 
آموخته های این رویداد دانســت و اضافه کرد: یاد گرفتیم از اکنون ایده پردازی کنیم و خود را 
جدی بگیریم چون منحصر به فرد هستیم. همچنین یاد گرفتیم ایده های خود را بپرورانیم و راه 

عملیاتی شدن آنها را پیدا کنیم.
اکبرزاده نوجوانان را سرشار از حس های خوب زندگی دانست و تصریح کرد: شاهد این امر پیام 
یکی از دختران نوجوان شرکت کننده به من بود که عنوان می کرد دیگر ناامید نیست و به زندگی 

فکر می کند، راه خود را پیدا کرده و برای هر روز خود برنامه دارد و با هدف زندگی می کند.
مسئول خانه جوان سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان با اشاره به خرسندی 
نوجوانان از همراهی والدین با آنها افزود: تیم های شــرکت کننده در این طرح را رها نمی کنیم 
و تلاش می کنیم با ایجاد ارتباط با مراکزی که از کارآفرینان حمایت می کنند به رشــد تیم ها 

کمک کنیم.
گفتنی است؛ پس از ارزیابی ایده های ارائه شده از ســوی داوران آرای تیم های برتر اعلام شد 
که بر این اساس گروه سرای کتابخوانی متشــکل از فاطمه فاتحی، الهه واعظی، آریانا صالحی، 
شنتیا معینی، علی شــیرانی، مبینا جلوانی و ســاره خدادادی رتبه برتر را به خود اختصاص 
داد. گروه اصفهان لاین متشــکل از کیمیا اکبری، ابوالفضل ترکیان، محمد سجاد کدخدایی، 
ملیکا اســماعیلی، نگار کاظم پور، فاطمــه رمضانی و فرزانه ترابی عنوان دوم را کســب کرد و 
گروه اتاق قرمز متشــکل از نیوشا خســروی، آناهیتا بهشتی، احســان عظیمی، علی نمازی 
 پور، فاطمه مســینه، امیرمحمد جعفریان، فاطمه کیانی و فاطمه هارونی به مقام سوم دست 

یافت. 
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